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Nagranie dźwiękowe z obrad 
LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 grudnia 2023 r. 

— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.13.2023 

Protokół nr LXXI/2023 
z LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia 

Jarosław, dnia 18 grudnia 2023 roku 
sala narad UM - Rynek 1, Ratusz 

Przed rozpoczęciem obrad sesji radni wraz z zaproszonymi gośćmi wysłuchali życzeń przygotowanych 
przez nauczycieli oraz podopiecznych Miejskiego Przedszkola nr 10 w Jarosławiu oraz przyjęli 

Betlejemskie Światełko Pokoju przyniesione z Groty Narodzenia Pańskiego przez jarosławskich 

harcerzy. 

Ad I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018—2023) otworzył o godz. 9.40 
przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, iż sesja 

została zwołana w oparciu o art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym oraz $54 ust. 6 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 18 radnych, co stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu). 

Nieobecni radni usprawiedliwieni: Piotr Baran, Wanda Czerwiec, Anetta Makarska. 

W obradach uczestniczyli również: 

Burmistrz Miasta Jarosławia — Waldemar Paluch, 
zastępca burmistrza ds. infrastruktury gospodarczej — Wiesław Pirożek, 

zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej- Dariusz Tracz, 

sekretarz miasta — Magdalena Kapusta, 

skarbnik miasta — Anna Gołąb, 

radca prawny — Mariusz Prychocin, 

dyrektorzy jednostek podległych: Agnieszka Kruba-Nieckarz (dyrektor MOPS), 
Elżbieta Śliwińska-Dąbrowska (dyrektor JOKiS), Małgorzata Paszek (główna 

księgowa JOKiS, MBP), Tomasz Wywrót (dyrektor CKiP), 
8. prezes spółki: PGKiM-Franciszek Gołąb, 

9. dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta Jarosławia — BBM (Małgorzata Młynarska), 
GKN (Grażyna Strzelec), SO (Lesław Strohbach), WOS (Renata Chlebowska), 

10. przedstawiciel dzielnicy nr III — Emil Czujko. 
(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

a 
P
M
 

P
R
 

Ad II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że porządek obrad 
wraz z projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi jarosławskiemu, 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej miasta Jarosławia na 2024 rok, projektem 

uchwały budżetowej na rok 2024 zgodnie z $54 ust. 6 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław radni 
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otrzymali elektronicznie w poniedziałek tj. w dniu 4 grudnia 2023 roku, czyli na 14 dni przed 

sesją. 

W międzyczasie (tj. 15 grudnia 2023 roku) dołączono do materiałów uchwały Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie, tj.: 

e uchwałę nr 13/18/2023 z dnia 12 grudnia 2023 roku Składu orzekającego w sprawie opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w projekcie uchwały 
budżetowej Miasta Jarosławia na 2024 rok, 

e uchwałę nr 13/25/2023 z dnia 12 grudnia 2023 roku Składu orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia na lata 2024-2039, 

e uchwałę nr 13/30/2023 z dnia 12 grudnia 2023 roku Składu orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej 
Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 listopada 2023 
roku. 

IV. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

jarosławskiemu. 
w Podjęcie uchwały budżetowej miasta Jarosławia na 2024 rok: 

a) przedstawienie opinii o projekcie budżetu przez przewodniczących stałych 

komisji Rady Miasta Jarosławia, 
b) przedstawienie opinii rad dzielnic o projekcie budżetu, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu 

budżetu, 

d) dyskusja nad projektem budżetu oraz ewentualne przegłosowanie wniesionych 
poprawek, 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

VI. _ Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia 

na 2024 rok. 

VII. Podjęcie uchwał. 
VIII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał rady. 
IX. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
X. Wolne wnioski i informacje. 

XI. Zakończenie obrad. 
- porządek obrad z 4 grudnia 2023 roku stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 
- ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 

Pozostałe uchwały od numeru 1 do 6 zgodnie z $ 54 ust. 5 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław 

zostały dostarczone wraz z poszerzonym porządkiem obrad w dniu 11 grudnia 2023 roku, czyli 
na 7 dni przed sesją. W tym samym dniu, radni otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza 
Miasta Jarosławia za okres 18 listopada—8 grudnia 2023 r. ze szczególnym uwzględnieniem 

realizacji uchwał Rady Miasta Jarosławia. Ponadto, 14 grudnia 2023 roku, radni otrzymali 
dodatkowy projekt na druku nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 
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Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie 

ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu. 

Poszerzony porządek obrad (w punkcie VII Podjęcie uchwał): 

VII. Podjęcie uchwał: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta Jarosławia, 

2) zmieniajaca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Jarosławia oraz wyboru jej przewodniczącego, 
3) w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta Jarosławia, 

4) zmieniajaca uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2023 rok, 

$) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

6) w sprawie ustanowienia roku 2024 Rokiem gen. bryg. Wacława Scaevoli- 

Wieczorkiewicza. 
-poszerzony porządek obrad z dnia 11 grudnia 2023 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu, 
-ogłoszenie o sesji z poszerzonym porządkiem obrad stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

W związku z powyższym, burmistrz miasta Waldemar Paluch zawnioskował o wprowadzenie 
dodatkowego projektu uchwały na druku nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Nr 1/1/2023 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego 
w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu. 

Z kolei, radny Mariusz Walter, złożył wniosek, aby minutą ciszy uczcić ofiary grudnia 1979 
oraz stanu wojennego 13 grudnia 1981 roku. 

Radny Wiesław Strzępek złożył wniosek, aby do porządku obrad w pkt. VI wprowadzić zmianę 
polegającą na dodaniu lit. a- "dyskusja nad wieloletnią prognozą finansową oraz ewentualne 
przegłosowanie poprawek przyjętych w uchwale budżetowej na 2024 r. skutkujących zmianami 

w WPF". 

Głos w dyskusji zabrał radny Piotr Kozak, który zaapelował do burmistrza miasta Waldemara 

Palucha o uzasadnienie złożonego wniosku dotyczącego wprowadzenia do porządku obrad 
projektu uchwały na druku nr 7. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz odniosła się do wniosku złożonego przez radnego Wiesława 

Strzępka zaznaczając, iż jest on bezzasadny. W porządku obrad przewidziany jest punkt 
dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia na 

2024 roku i jeśli radni będą chcieli w tym punkcie porządku obrad zabrać głos, to zabiorą, jak 
przy każdej podejmowanej uchwale. 

Radny Mariusz Walter odniósł się do apelu radnego Piotra Kozaka dotyczącego projektu 
uchwały na druku nr 7 zaznaczając, że powyższy projekt został wprowadzony po terminie, budzi 

wątpliwości, które radni chcieliby rozwiać, a skoro projekt na druku nr 7 nie jest pilny, to czy nie 
powinien być rozpatrywany na sesji w dniu 28 grudnia 2023 roku. 

W odpowiedzi burmistrz Waldemar Paluch zaznaczył, że składa wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały na druku nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Nr 1/1/2023 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego 
w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu i jeśli projekt 

zostanie wprowadzony do porządku obrad, to przy stosownym punkcie obrad uzasadni 
konieczność jego wprowadzenia. 
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Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony 
Środowiska Grażyna Strzelec poinformowała, że konieczność wprowadzenia projektu uchwały 
na druku nr 7 jest konsekwencją pozyskania informacji z nadzoru prawnego urzędu 
wojewódzkiego, który po konsultacjach z tamtejszym wydziałem infrastruktury, zaznaczył, że 
pojawiły się wątpliwości, co do szczegółowości przygotowanej uchwały. Uchwała w tej sprawie 

podjęta na sesji w dniu 27 listopada 2023 roku była za bardzo szczegółowa, i aby uniknąć 
uchylenia uchwały przez organ nadzoru, został przygotowany nowy projekt uchwały 
w powyższej kwestii, który jednocześnie uchyla uchwałę nr 930/LXX/2023 z dnia 27 listopada 

2023 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 w części tekstowej 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie 
ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu. 

Radny Wiesław Strzępek odniósł się do słów radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz zaznaczając, iż 

jego wniosek jest jak najbardziej zasadny (nauczony doświadczeniem z ostatniej sesji 
budżetowej — ze stycznia 2023 roku), a radna jako przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Jarosławia winna dokładnie zapoznać się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Rzeszowie w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia na 2024 rok, 
w której zawarte są informacje o skutkach nadwyżki finansowej. 

Radny Marcin Nazarewicz w związku z pojawiającymi się wątpliwościami dotyczącymi 
projektu uchwały na druku nr 7, poprosił o dostarczenie radnym (jeszcze przed głosowaniem) 
kserokopii pisma z wydziału prawnego Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego, które 

częściowo  zacytowała dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska. Z kolei, radny Piotr Kozak poprosił o wyjaśnienie zapisu 
w $ 2 dodatkowego projektu uchwały na druku nr 7. 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony 
Środowiska Grażyna Strzelec ponownie zaznaczyła, że wydział infrastruktury organu 

kontrolnego określił, że zapisy użyte w uchwale wykraczają poza zapisy art. 14 ustawy z dnia 
27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym przy przystąpieniu do 
sporządzenia planu. Kompetencje zawarte w uchwale, rada miasta nabywa dopiero na etapie 
uchwalania planu. Projekt uchwały na druku nr 7 jasno określa, które paragrafy wskazane 

w uchwale ulegają zmianie. Dodatkowo wyjaśnione zostało to w uzasadnieniu do projektu 
uchwały na druku nr 7. Dyrektor GKN poinformowała również, że przedmiotowe pismo było 
kierowane z wydziału infrastruktury do wydziału prawnego w Podkarpackim Urzędzie 

Wojewódzkim, jest dokumentem wewnętrznym i nie podlega udostępnieniu, zatem jego 
przekazywanie jest bezzasadne. 

Radny Jarosław Litwiak odniósł się do wniosku złożonego przez radnego Wiesława Strzępka 
pytając, czy w złożonym wniosku chodzi o zagwarantowanie możliwości dyskusji w tym punkcie 
i czy punkt IV w zaproponowanym porządku obrad „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej powiatowi jarosławskiemu” nie uspokoi i nie gwarantuje radnemu 
Wiesławowi Strzępkowi tego, o co wnioskuje. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, iż nie przyjmuje wniosku złożonego 
przez radnego Marcina Nazarewicza w sprawie dostarczenia kserokopii pisma stanowiącego 

korespondencję między wydziałami PUW, gdyż pismo to nie było skierowane do Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

Radny Witold Duszyński w związku z pkt. IV proponowanego porządku obrad .„Podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi jarosławskiemu” zawnioskował 
o dostarczenie powyższego projektu uchwały, którego nie otrzymał. 

Protokół z LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 18 grudnia 2023 r. Strona 4



Przewodniczący Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej powiatowi jarosławskiemu został dostarczony wszystkim radnym wraz 
z projektem budżetu na rok 2024 (str. 201 przesłanych dokumentów). 

Radny Piotr Kozak odniósł się do decyzji podjętej przez radnych na sesji w dniu 27 listopada 
2023 roku dotyczącej zwiększenia ulgi z 30% na 40% za odpady komunalne pytając, dlaczego 

w ślad za tym nie zostały podjęte działania w celu dokonania zmian w obowiązujących 
deklaracjach na wywóz odpadów komunalnych. 

Radny Marcin Nazarewicz poinformował, że radny zgodnie z art. 24 pkt. 2 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ma prawo do uzyskiwania materiałów i informacji. 

W punkcie tym radny Wiesław Strzępek zasygnalizował również wadliwość systemu przy 
pomocy którego prowadzone są obrady sesji (posiedzenia.pl), który uniemożliwił radnemu 

zgłoszenie się do zabrania głosu. 

W związku ze złożonymi wnioskami, przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod 

głosowanie: 

e wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad sesji 
dodatkowego projektu uchwały na druku nr 7 w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany Nr 1/1/2023 Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, 

Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach. 

„za”-15, 
„przeciw '-2, 

„wstrzymał się ”-1 

przyjęła ww. wniosek i wprowadziła do porządku obrad sesji dodatkowy projekt uchwały na 
druku nr 7 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Nr 1/1/2023 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie ulic Batalionów 
Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Wiesława Strzępka o wprowadzenie do porządku obrad w pkt VI 
zmiany polegającej na dodaniu lit. a- "dyskusja nad wieloletnią prognozą finansową 
oraz ewentualne przegłosowanie poprawek przyjętych w uchwale budżetowej na 2024 

r. skutkujących zmianami w WPF". 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„Za ”-7, 
„przeciw "-6, 

„wstrzymał się” -5 

odrzuciła ww. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt VI zmiany polegającej na 
dodaniu lit. a - "dyskusja nad wieloletnią prognozą finansową oraz ewentualne 

przegłosowanie poprawek przyjętych w uchwale budżetowej na 2024 r. skutkujących 
zmianami w WPF". 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu 
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e wniosek radnego Marcina Nazarewicza o dostarczenie radnym kserokopii pisma 

z Wydziału Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego dotyczącego projektu uchwały na 
dodatkowym druku nr 7 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„za”-6, 

„przeciw '-Ś, 
„wstrzymał się ”-4 

odrzuciła ww. wniosek o dostarczenie radnym kserokopii pisma z Wydziału Nadzoru Urzędu 
Wojewódzkiego dotyczącego projektu uchwały na dodatkowym druku nr 7 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu 

Po zakończeniu głosowań wniosków przewodniczący rady Szczepan Łąka zawnioskował 
o uczczenie minutą ciszy ofiar komunizmu grudnia 1979 roku i grudnia 1981 roku. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych ustaliła, że porządek obrad 

sesji w dniu 18 grudnia 2023 roku będzie się przedstawiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
MI. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 

27 listopada 2023 r. 

IV. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 
jarosławskiemu. 

V. Podjęcie uchwały budżetowej miasta Jarosławia na 2024 rok: 
a) przedstawienie opinii o projekcie budżetu przez przewodniczących stałych komisji Rady 

Miasta Jarosławia, 

b) przedstawienie opinii rad dzielnic o projekcie budżetu, 
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu budżetu, 

d) dyskusja nad projektem budżetu oraz ewentualne przegłosowanie wniesionych 
poprawek, 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

VI. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia 
na 2024 rok. 

VII. Podjęcie uchwał: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta Jarosławia, 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Jarosławia oraz wyboru jej przewodniczącego, 

3) w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta Jarosławia, 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

Jarosławia na 2023 rok, 

5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
6) w sprawie ustanowienia roku 2024 Rokiem gen. bryg. Wacława Scaevoli- 

Wieczorkiewicza, 
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7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie ulic 
Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu. 

VIII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 
z wykonania uchwał rady. 

IX. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

X. Wolne wnioski i informacje. 

XI. Zakończenie obrad. 

ale 245 26 2 2 26 2 216 26 26 2 2ł6 24 2 2 2 26 26 26 26 > > 26 6 2 2łe 2łe 2łe 3łe 2h 2łę 2 2łe > 26 2 26 26 2 b 2 26 26 26 26 > 2 26 > 2h 2 kk R kk 

Ad III. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 

27 listopada 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 
ust. 2 protokół z LXX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 listopada 2023 r. był dostępny 
w biurze rady, tak więc radni zainteresowani jego treścią, mogli się z nim zapoznać. Na pytanie 

przewodniczącego, czy ktoś z obecnych wnosi do ww. dokumentu jakieś uwagi — nikt się nie 
zgłosił. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

» LAMX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 listopada 2023 r. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” 17, „przeciw — brak, „wstrzymał się” —1 przyjęła protokół z LXX sesji 

Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 listopada 2023 r.- raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

Po przyjęciu protokołu z LXX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 listopada 2023 roku 
radny Piotr Kozak zapytał, co się stanie w przypadku, kiedy w momencie ewentualnego 
przegłosowania wniesionych poprawek, zwiększona zostanie kwota na udzielenie pomocy 

finansowej powiatowi jarosławskiemu i uchwała wówczas nie będzie spójna z uchwałą 
budżetową. W związku z tym, złożył wniosek formalny dotyczący zmiany porządku obrad (do 
którego radny ma prawo w dowolnym momencie trwających obrad), aby punkt IV porządku 
obrad dzisiejszej sesji był rozpatrywany jako punkt VI a. 

Dodatkowo radny Marcin Nazarewicz zaznaczył, że chce wprowadzić poprawki do projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi jarosławskiemu, ale uzależnia 
ich wprowadzenie od wyniku głosowania wniosku radnego Piotra Kozaka. 

Wobec powyższego przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Piotra Kozaka: 

e wniosek radnego Piotra Kozaka, aby punkt IV porządku obrad dzisiejszej sesji 
był rozpatrywany jako punkt VI a. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych przy głosach: 

„za -16, 

„przeciw -0, 
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„wstrzymał się”-2 

przyjęła ww. wniosek, aby punkt IV porządku obrad dzisiejszej sesji był rozpatrywany 

jako punkt VI a. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu 

Wobec przyjętego wniosku porządek obrad będzie przedstawiał się następująco: 

L Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
IL. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z LXX sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 

27 listopada 2023 r. 

jaresławskiema- (przeniesiono jako punkt VI a). 

V. Podjęcie uchwały budżetowej miasta Jarosławia na 2024 rok: 
a) przedstawienie opinii o projekcie budżetu przez przewodniczących stałych komisji Rady 
Miasta Jarosławia, 

b) przedstawienie opinii rad dzielnic o projekcie budżetu, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu budżetu, 
d) dyskusja nad projektem budżetu oraz ewentualne przegłosowanie wniesionych 
poprawek, 
e) głosowanie uchwały budżetowej. 

VI Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia 

na 2024 rok. 
VI a). Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

jarosławskiemu. 

VII. Podjęcie uchwał: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta Jarosławia, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Jarosławia oraz wyboru jej przewodniczącego, 

3) w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta Jarosławia, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Jarosławia na 2023 rok, 

$) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

6) w sprawie ustanowienia roku 2024 Rokiem gen. bryg. Wacława Scaevoli- 

Wieczorkiewicza, 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1/1/2023 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego w rejonie ulic 
Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu. 

VIII. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał rady. 
IX. Informacja przewodniczącego rady miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
X. Wolne wnioski i informacje. 
XI. Zakończenie obrad. 

Iv.     

Ad V. Podjęcie uchwały budżetowej miasta Jarosławia na 2024 rok. 
- projekt uchwały z dnia 15 listopada 2023 roku stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu 
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Przewodniczący Szczepan Łąka poinformował, że dla sprawnego i prawidłowego przebiegu 
tego punktu obrad sesji, wnioski składane do projektu budżetu, oprócz formy ustnej, muszą 

posiadać formę pisemną. 

a) przedstawienie opinii o projekcie budżetu przez przewodniczących stałych komisji 

Rady Miasta Jarosławia 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper, który poinformował, że na posiedzeniu 23 listopada 2023 roku Komisja Infrastruktury 

Technicznej Rady Miasta Jarosławia dokonała analizy projektu budżetu miasta Jarosławia na 
2024 rok ze szczególnym uwzględnieniem planu dochodów w działach: 600, 700, 710, 754, 
756 i 900 oraz wydatków w działach 010, 020, 400, 600, 700, 710, 752, 754 i 900. 

DOCHODY 
Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie zaopiniowała przy 

4 głosach „za” i 3 „wstrzymujących się” planowane dochody budżetu miasta Jarosławia na 
2024 rok w działach: 

600 - Transport i łączność 
700 - Gospodarka mieszkaniowa 
710 - Działalność usługowa 

754 — Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

756 — Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 
900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

WYDATKI 

Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie zaopiniowała przy 

4 głosach „„za” i 2 „wstrzymujących się” planowane wydatki budżetu miasta Jarosławia na 2024 
rok w działach: 

010 - Rolnictwo i łowiectwo 

020 - Leśnictwo 
400 - Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 
600 — Transport i łączność 

700 — Gospodarka mieszkaniowa 
710 — Działalność usługowa 
752 - Obrona narodowa 

754 — Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
900 — Gospodarka komunalna i ochrona Środowiska 

- wnioski Komisji Infrastruktury Technicznej stanowią załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak, który poinformował, że na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2023 roku Komisja 

Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia dokonała analizy projektu budżetu miasta 
Jarosławia ze szczególnym uwzględnieniem planu dochodów i wydatków w działach 730, 801, 
851, 852, 854, 855, 921 i 926. 
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DOCHODY 
Komisja Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie zaopiniowała przy 

8 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” planowane dochody budżetu miasta Jarosławia na 2024 
rok w działach: 

801 — Oświata i wychowanie 

852 — Pomoc społeczna 
855 — Rodzina 
921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
926 — Kultura fizyczna 

WYDATKI 
Komisja Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie zaopiniowała przy 

8 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” planowane wydatki budżetu miasta Jarosławia na 2024 
rok w działach: 

730 — Szkolnictwo wyższe i nauka 
801 — Oświata i wychowanie 

851 — Ochrona zdrowia 
852 — Pomoc społeczna 
854 — Edukacyjna opieka wychowawcza 
855 — Rodzina 
921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

926 — Kultura fizyczna 
- wnioski Komisji Infrastruktury Społecznej stanowią załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

Opinię Komisji Budżetowej Rady Miasta Jarosławia przedstawiła przewodnicząca komisji 

Magdalena Cisek-Skiba. Po dokonaniu szczegółowej analizy wniosków zgłoszonych przez 
poszczególne komisje stałe Rady Miasta Jarosławia do projektu budżetu miasta Jarosławia na 
2024 rok Komisja Budżetowa przyjęła następujące wnioski: 

Wnioski Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia 
Komisja Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie zaopiniowała 
planowane dochody i wydatki budżetu miasto Jarosławia na 2024 rok w działach: 

DOCHODY 
801 — Oświata i wychowanie 

852 — Pomoc społeczna 

855 — Rodzina 
921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
926 — Kultura fizyczna 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetowa przy 8 głosach „za” i 4 

„wstrzymujących się” przyjęła stanowisko Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta 
Jarosławia pozytywnie opiniując plan dochodów w działach 801, 852, 855, 921, 926. 

WYDATKI 

730- Szkolnictwo wyższe i nauka 
801 — Oświata i wychowanie 

851 — Ochrona zdrowia 
852 — Pomoc społeczna 

854 — Edukacyjna opieka wychowawcza 
855 — Rodzina 
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921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

926 - Kultura fizyczna 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetowa przy 8 głosach „za”, 1 „przeciw” 

i 3 „wstrzymujących się” przyjęła stanowisko Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta 
Jarosławia pozytywnie opiniując plan wydatków w działach 730, 801, 851, 852, 854, 855, 921, 

926. 

Wnioski Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia 
Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia przyjęła do wiadomości 
następujące pisma: 

|) mieszkańca Jarosławia w sprawie zabezpieczenia w budżecie miasta Jarosławia na 2024 

rok środków finansowych na realizację zadania — kontynuacja budowy chodnika dla 
pieszych wraz z niezbędną infrastrukturą (m. in. podjazdami do nieruchomości, 

odprowadzeniem wód opadowych, barierą energochłonną) wzdłuż ul. Batalionów 
Chłopskich w Jarosławiu w stronę ul. Kamiennej, 

2) Rady Dzielnicy nr I — propozycje zadań inwestycyjnych do ujęcia w projekcie budżetu 
miasta Jarosławia na 2024 rok, 

3) Rady Dzielnicy nr VII — propozycje zadań inwestycyjnych do ujęcia w projekcie 
budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok. 

Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie zaopiniowała 
planowane dochody i wydatki budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok w działach: 

DOCHODY 
600 - Transport i łączność 
700 - Gospodarka mieszkaniowa 

710 - Działalność usługowa 
754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetowa Rady Miasta Jarosławia przy 

8 głosach „za” i 4 „wstrzymujących się” przyjęła stanowisko Komisji Infrastruktury 
Technicznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie opiniuje plan dochodów w ww. działach. 

Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia pozytywnie zaopiniowała 

planowane wydatki budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok w działach: 

WYDATKI 
010 - Rolnictwo i łowiectwo 

020 - Leśnictwo 
400 - Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 
600 — Transport i łączność 

700 — Gospodarka mieszkaniowa 
710 — Działalność usługowa 

752 - Obrona narodowa 
154 — Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
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Komisja Infrastruktury Technicznej Rady Miasta Jarosławia przy 8 głosach .,za”, 1 „przeciw” 

i 3 „wstrzymujących się” przyjęła plan wydatków w działach 010, 020, 400, 600, 700, 710.752, 
754, 900. 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Jarosławia dokonała analizy projektu budżetu miasta 
Jarosławia na rok 2024 ze szczególnym uwzględnieniem dochodów i wydatków w działach: 

DOCHODY 

750 - Administracja publiczna 

751 - Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 
sądownictwa 
752 — Obrona narodowa 

756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 
758 - Różne rozliczenia 

Komisja Budżetowa przy 8 głosach „za” i 4 „wstrzymujących się” przyjęła plan dochodów 
w ww. działach. 

WYDATKI 

750 - Administracja publiczna 
751 — Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz 
sądownictwa 
757-- Obsługa długu publicznych 

758 - Różne rozliczenia 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Jarosławia przy 8 głosach „za”, 1 „przeciw” i 3 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała planowane dochody i wydatki budżetu miasta 

Jarosławia na 2024 rok wraz z autopoprawką zgłoszoną przez skarbnika miasta, aby w par. I 
ust. 1 i w par. 2 ust. 1 wpisany rok „2023” zamienić na rok „„2024”. 
Ponadto Komisja Budżetowa przychyłliła się do pism: 

1) TS MKS „SAN” Jarosław w sprawie zabezpieczenia w projekcie budżetu miasta na 

2024 rok środków finansowych na realizację zadań z zakresu Kultury fizycznej i sportu 
(działalność klubów sportowych - formy seniorskie): 
- siatkówka halowa — 600 000 zł, 

- siatkówka plażowa — 30 000 zł, 
- sekcja MMA i crossfit — 15 000 zł 

2) Starosty Jarosławskiego dotyczące partycypacji miasta Jarosławia w kosztach 
wykonania dokumentacji projektowej połączenia drogi powiatowej nr 1739R-ul. 
Bandurskiego z ul. Krakowską w Jarosławiu 

i zawnioskowała do burmistrza miasta o ujęcie ww. zadań w autopoprawce do budżetu miasta 
na 2024 rok. 

- wnioski Komisji Budżetowej stanowią załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

O godz. 10:30 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 10:33 na obrady sesji powrócił radny Piotr Kozak. 

O godz. 10:34 obrady sesji opuścił radny Mariusz Walter. 

O godz. 10:36 na obrady sesji powrócił radny Mariusz Walter. 

b) przedstawienie opinii rad dzielnic o projekcie budżetu 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że pisemnie 
wpłynęła jedynie opinia Rady Dzielnicy nr II na temat projektu budżetu Miasta Jarosławia na 
2024 rok. W związku z tym zapytał, czy obecni na sali przewodniczący pozostałych dzielnic 

chcieliby wygłosić opinię na temat projektu budżetu na rok 2024. 

Rada Dzielnicy nr I — przewodniczący Rady Dzielnicy nr I poinformował, że dobrą praktyką 

stosowaną do tej pory było informowanie przewodniczących o konieczności złożenia opinii, co 
nie nastąpiło. Niemniej jednak przewodniczący poinformował, że w roku bieżącym Rada 
Dzielnicy nr I nie odnosiła się do projektu budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok, bo nigdy 

postulaty rady nie były uwzględniane w projekcie budżetu. 

Rada Dzielnicy nr II — pozytywnie opiniuje projekt budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok 

przedłożony przez Burmistrza Miasta Jarosławia - opinia Dzielnicy stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu 

Rada Dzielnicy nr III — brak opinii do projektu budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok 
przedłożonego przez Burmistrza Miasta Jarosławia, 

Rada Dzielnicy nr IV - brak opinii do projektu budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta Jarosławia ze względu na brak kworum, 

Rada Dzielnicy nr V - brak opinii do projektu budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta Jarosławia ze względu na brak kworum, 

Rada Dzielnicy nr VI - brak opinii do projektu budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok 
przedłożonego przez Burmistrza Miasta Jarosławia, 

Rada Dzielnicy nr VII — negatywnie opiniuje projekt budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok 
przedłożony przez Burmistrza Miasta Jarosławia (opinię odczytał przewodniczący Rady 

Dzielnicy nr VII — Marcin Nazarewicz) - opinia Dzielnicy stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że do biura rady wpłynęły pisemne 
wnioski do budżetu na 2024 rok z dzielnicy nr III podpisane z upoważnienia przewodniczącego 
Rady Dzielnicy nr III Marcina Zaborniaka przez pana Emila Czujko. Niemniej jednak, termin 

na ich złożenie minął 15 września bieżącego roku. Przewodniczący Szczepan Łąka pomimo 
wniosku radnego Marcina Nazarewicza poinformował, że nie udzieli panu Emilowi Czujce 
głosu w zastępstwie przewodniczącego Rady Dzielnicy nr III, gdyż nie dysponuje on opinią 

w sprawie projektu budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu budżetu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że do Urzędu 
Miasta Jarosławia wpłynęły: uchwała nr 13/18/2023 z dnia 12 grudnia 2023 roku Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta 
Jarosławia na 2024 rok i nr 13/30/2023 z dnia 12 grudnia 2023 roku Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały 
budżetowej Miasta Jarosławia na 2024 rok, które są pozytywne. 
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- uchwała nr 13/16/2023 z dnia 12 grudnia 2023 r. stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu, 
- uchwała nr 13/30/2023 z dnia 12 grudnia 2023 r. stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu 

d) dyskusja nad projektem budżetu oraz ewentualne przegłosowanie wniesionych 

poprawek 

O godz. 14:48 obrady sesji opuścił radny Krzysztof Kiper. 

O godz. 10:49 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 10:52 na obrady sesji powróciła wiceprzewodhnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 10:53 na obrady sesji powrócił radny Krzysztof Kiper. 

O godz. 11:07 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

O godz. 10:11:07 na obrady sesji powróciła radna Bożena Cisek-Skiba. 

O godz. 11:23 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 11:26 obrady sesji opuścił radny Wiesław Strzępek. 

O godz. 11:32 na obrady sesji powrócił radny Wiesław Strzępek. 

O godz. 11:43 obrady sesji opuścił radny Witold Duszyński. 

O godz. 11:47 na obrady sesji powrócił radny Witold Duszyński. 

W pierwszej kolejności głos zabrała skarbnik miasta Anna Gołąb przedstawiając 
autopoprawkę do projektu budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok, w tym zmiany do projektu 
uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na rok 2024 - autopoprawka 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

Wnioski do projektu budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok złożyli: 

Wniosek nr 1 radnego Piotra Kozaka - o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty 

z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z udostępnieniem wieży ratuszowej 
do ciągłego zwiedzania — wieża ratuszowa do ciągłego zwiedzania jako stała atrakcja 
turystyczna przynosząca zyski jako postulat mieszkańców do realizacji, 

Wniosek nr 2 radnego Piotra Kozaka - o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty 
z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową kieszonkowego parku — 

utworzenie nowego miejsca zielonego będącego miejscem spotkań dla mieszkańców jako 
postulat mieszkańców do realizacji, 

Wniosek nr 3 radnego Piotra Kozaka - o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty 
z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

o kwotę 320.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową całorocznego lodowiska 
— utworzenie nowego miejsca rozrywki dla mieszkańców przynoszącego zysk jako postulat 

mieszkańców do realizacji, 

Wniosek nr 4 radnego Piotra Kozaka - o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty 
z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
o kwotę 20.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z zakupem defibrylatorów 
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zewnętrznych — utworzenie sieci urządzeń, które ratują życie jako postulat mieszkańców do 

realizacji, 

Wniosek nr 5 radnego Piotra Kozaka - o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty 

z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
o kwotę 20.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową pola do minigolfa — nowe 
miejsce rozrywki dla mieszkańców jako postulat mieszkańców do realizacji, 

Wniosek nr 6 radnego Piotra Kozaka - o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty 
z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową parku dla czworonogów 

— w Jarosławiu istnieje tylko jeden psi park, który został zapomniany, jest to postulat 

mieszkańców do realizacji, 

Wniosek nr 7 radnego Piotra Kozaka - o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty 
z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
o kwotę 70.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową MINI ZOO I etap — 

utworzenie nowej atrakcji w mieście przynoszącej zysk jako postulat mieszkańców do realizacji, 

Wniosek nr 8 wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy - aby zmniejszyć o kwotę 100.000 

zł środki finansowe w dziale 900. rozdz. 90004, $ 4300 i przeznaczyć ją na zwiększenie działu 

600, rozdz. 60004, $ 4270 na remont ulicy Elektrownianej, 

Wniosek nr 9 radnego Janusza Szkodnego - o zwiększenie dochodów w dziale 700 

Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 
Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości o kwotę 20.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z zakupem czujników 
czadu — czujniki czadu zostaną skierowane dla mieszkańców mieszkań socjalnych 

i komunalnych, 

Wniosek nr 10 radnego Janusza Szkodnego - o zwiększenie dochodów w dziale 700 

Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 
Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości o kwotę 200.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane ze zwiększeniem 
dotacji na sport — dla dużych drużyn seniorskich, ewentualne odtworzenie ligi koszykowej, 
która odnosiła sukcesy, 

Wniosek nr 1l radnego Janusza Szkodnego - o zwiększenie dochodów w dziale 700 

Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 
Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową tzw. kocich 

oczek na przejściu dla pieszych ul. Kraszewskiego/ul. Kościuszki — z przejścia tego korzysta 
bardzo wielu mieszkańców, pacjentów przychodni, trudno włączyć się również do ruchu (np. 
z ul. Chopina), 

Wniosek nr 12 radnego Mariusza Waltera - o zwiększenie dochodów w dziale 700 
Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 
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Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową świateł na 

przejściach dla pieszych ul. Grunwaldzka i ul. Lubelska - sygnalizacja wzbudzana mająca na 
celu poprawienie płynności przejazdu pojazdów oraz ruchu pieszych jako postulat 
mieszkańców do realizacji oraz konieczność zapewnienia bezpieczeństwa użytkowników dróg 
i pieszych, 

Wniosek nr 13 radnego Mariusza Waltera - o zwiększenie dochodów w dziale 700 

Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 
Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości o kwotę 500.000 zł z przeznaczeniem na wydatki zwiększające kwotę na 
budowę kanalizacji w Dzielnicy nr VII — w XXI wieku mieszkańcy Dzielnicy nr VII nie mają 
kanalizacji, 

Wniosek nr 14 radnego Mariusza Waltera - o zwiększenie dochodów w dziale 700 
Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości o kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową chodnika 
— ulica Batalionów Chłopskich — w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców, użytkowników 
drogi, 

Wniosek nr 15 radnej Magdaleny Cisek-Skiby - o przeniesienie środków w kwocie 23.000 

zł z rezerwy celowej Dział 758 - Różne rozliczenia, rozdz. 75818 - Rezerwy ogólne i celowe, 
par. 4810 - Rezerwa na dział 851 - Ochrona zdrowia, rozdz. 85149 - Programy profilaktyki 
zdrowotnej, par. 4280 - Zakup usług zdrowotnych, na dobrowolne szczepienia ochronne 

przeciwko meningokokom typu B, dzieci uczęszczających do miejskich żłobków, 
zamieszkałych na terenie Jarosławia w wieku do ukończenia 23 miesiąca życia w roku 2024- 

bakteria meningokoki typu B jest bakterią wywołującą poważne zakażenia organizmu oraz 
choroby, specjaliści uważają, że jedyną słuszną drogą profilaktyki jest szczepienie, które 
zaczyna chronić dziecko już od pierwszej dawki, a zalecane są dwie dawki, szczepienie byłoby 

oczywiście dobrowolne, a gdyby program profilaktycznego szczepienia sprawdził się, mógłby 
być kontynuowany w przyszłych latach, 

Wniosek nr 16 radnego Wiesława Strzępka - proponuje się zmiany w uchwale budżetowej 
na 2024 r. poprzez zwiększenie dochodów w Dziale 700 Rozdział 70005, paragraf 0770 o kwotę 

1 mln zł i przeznaczenie zaproponowanej kwoty na następujące zadania inwestycyjne: Dział 
600 Rozdział 60016 paragraf 6050 jako: 1. Przebudowa drogi na ulicy Harlendera Etap III - 

300 tys. zł, 2. Wykonanie nawierzchni drogi ul. Boczna Okrzei wraz budową chodnika kwota - 
200 tys. zł, 3. Wykonanie nawierzchni drogi ul. Pełkińska od nr 130 do 156 - kwota 100 tys. 
zł. Dział 900 Rozdział 90001 paragraf 6050: 1. Etap I wykonanie kanalizacji deszczowej 
zgodnie z projektem na ulicach Zduńska, Flisacka, Długosza, Fredry, Kopystyńskiego, 

Zwierzyniecka - kwota 300 tys. zł, 2. Wykonanie kanalizacji deszczowej na ul. Pełkińskiej od 

nr 130 do 156 — kwota 100 tys. zł — ul. Harlendera jest rozkopana od czasu, kiedy wykonywano 
kanalizację deszczową, w związku z tym zasadne byłoby jej przebudowanie, w przypadku ul. 

Bocznej Okrzei dokumentacja projektowa została wykonana, środki finansowe w 2023 roku 
zabezpieczone, ale inwestycja nie została wykonana ze względu na brak możliwości 
wyegzekwowania dokumentacji projektowej od wykonawcy (informacja pozyskana od 
dyrektora Wydziału Infrastruktury Technicznej), temat związany z ul. Pełkińską jest 

podejmowany już od 2017 roku, natomiast burmistrz w piśmie kierowanym do mieszkańców 
tejże ulicy, zwraca uwagę, że tym problemem powinien się zainteresować przewodniczący 
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dzielnicy. Przewodniczącemu dzielnicy problem jest bardzo dobrze znany, bowiem w 2018 
roku pomagał, aby ta droga znalazła się w zasobach Gminy Miejskiej Jarosław, gdyż wcześniej 

nie zostało to uregulowane, natomiast burmistrz od dwóch lat nie honoruje oczekiwań rad 
dzielnic. Wykonanie kanalizacji deszczowej we wskazanych ulicach jest zadaniem 

priorytetowym i niezbędnym, aby móc rozpocząć jakiekolwiek inwestycje drogowe w tych 

rejonach. Inwestycje bez budowy kanalizacji są bezprzedmiotowe, a skoro istnieje 
dokumentacja projektowa wraz z uzgodnieniami i pozwoleniem na budowę na kanalizację, 

o którą zabiegano prawie 3 lata, zasadne jest rozpoczęcie inwestycji. Ponadto, mieszkańcy 
bocznej ul. Flisackiej, rozmawiali z burmistrzem i zawnioskowali do przewodniczącego 

dzielnicy, iż skłonni są zrezygnować z inwestycji drogowej na rzecz kanalizacji deszczowej. 
Podobnie zasadnym byłoby przeprowadzenie kanalizacji deszczowej na ul. Pełkińskiej, gdyż 
został rozstrzygnięty przetarg związany z modernizacją tej akurat ulicy, co stałoby się spójne 

jako całość przeprowadzanych zmian, a jednocześnie poprawiłoby status życia mieszkańców 
tej ulicy. 

Wniosek nr 17 radnego Marcina Nazarewicza - o zmniejszenie środków finansowych 

w dziale 921, rozdz. 92109 par. 2480 o kwotę 500.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 
wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 — jest to zmniejszenie środków, które 

przeznacza się na dofinansowanie do jednostek kultury i zwiększenie środków na 
wynagrodzenie dla nauczycieli, Gmina Miejska Jarosław posiada dwie tożsame jednostki 
kultury, które można byłoby połączyć w jedną, nie skutkowałoby to w żaden sposób na 

wynagrodzenia pracowników, kwotę pozyskaną w ten sposób można byłoby wykorzystać na 
płacenie nadgodzin nauczycielom, które obecnie realizują bezpłatnie, zwłaszcza, że 
w autopoprawkach nie widać zwiększenia kwoty na wynagrodzenia dla nauczycieli, 

Wniosek nr 18 radnego Marcina Nazarewicza - o zmniejszenie środków finansowych 
w dziale 750, rozdz. 75022 par. 3030 o kwotę 150.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 

wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 — jeżeli rada zacznie literalnie stosować zapisy 
uchwały dotyczącej diet radnych, odniesie się rzetelnie do nieobecności radnych na 

posiedzeniach, zmniejszy liczbę osób zasiadających w prezydium rady oraz obniży diety dla 
prezydium, gmina będzie w stanie zaoszczędzić około 150.000 zł, oszczędności radni powinni 
zacząć od siebie, aby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom poprzez chociażby przywrócenie 
oświetlenia ulicznego, 

Wniosek nr 19 radnego Marcina Nazarewicza - o zmniejszenie środków finansowych 

w dziale 750, rozdz. 75023 par. 4270 o kwotę 100.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 
wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 — dotyczy wynagrodzeń bezosobowych 
(umowy zlecenia) na usługi doradcze, 9 lat powinno wystarczyć burmistrzowi miasta, aby 

nauczyć się zarządzać miastem i zrezygnować z usług doradcy zewnętrznego, 

Wniosek nr 20 radnego Marcina Nazarewicza - o zmniejszenie środków finansowych 

w dziale 750, rozdz. 75023 par. 4010 o kwotę 500.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 
wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 — dotyczy wynagrodzeń ścisłej kadry 

zarządzającej (burmistrza, zastępców, skarbnika, sekretarza), które wynoszą za cały rok około 
2,5 mln zł, a nawet i więcej biorąc pod uwagę koszty pracodawcy i pochodne. Gdyby 

wynagrodzenie burmistrza zmniejszono do 80% kwoty zagwarantowanej ustawą, a nie jak 
obecnie 100%, a w ślad za tym solidarnie zmniejszone zostałoby wynagrodzenie o 20% 
pozostałej kadrze zarządzającej, dałoby to znaczne oszczędności, 
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Wniosek nr 21 radnego Marcina Nazarewicza - o zmniejszenie środków finansowych 

w dziale 750, rozdz. 75023 par. 4300 o kwotę 80.000 zł i przeznaczenie na zwiększenie 

wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4030 — dotyczy zakupu usług pozostałych 
z przeznaczeniem na zakup materiałów papierniczych do szkół (papier toaletowy, papier ksero), 
tak, aby rodzice uczniów uczęszczających do jarosławskich szkół podstawowych nie musieli 

do wyprawek szkolnych dokładać tego typu materiałów, 

Wniosek nr 22 klubu radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez radnego 
Jarosława Litwiaka - aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — Różne rozliczenia, 
rozdz. 75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 21.000 zł i przeznaczyć ją 

na zwiększenie działu 900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90095- 
Pozostała działalność, $ 4210 — Zakup materiałów i wyposażenia z przeznaczeniem na 
umieszczenie lodówek „pełnych dobra” w sześciu dzielnicach miasta — w dzielnicach, 

w których takich lodówek jeszcze nie ma, 

Wniosek nr 23 klubu radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez radnego 
Jarosława Litwiaka - aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — Różne rozliczenia, 
rozdz. 75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 3.000 zł i przeznaczyć ją 
na zwiększenie działu 900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90003 — 

Oczyszczanie miast i wsi, $ 4220 — Zakup środków żywności z przeznaczeniem na zakup karmy 

dla bezdomnych kotów, 

Wniosek nr 24 klubu radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez radnego 
Jarosław Litwiaka - aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — Różne rozliczenia, rozdz. 

75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 7.000 zł i przeznaczyć ją na 

zwiększenie działu 750 —Administracja publiczna, rozdz. 75075 — Promocje jednostek 
samorządu terytorialnego, $ 4210 — Zakup wyposażenia o kwotę 3.500 zł oraz $ 4300 — Zakup 
usług pozostałych o kwotę 3.500 zł z przeznaczeniem na zakup i zainstalowanie kamerki 

internetowej. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy w kontekście składanych wniosków zapytała, czy 

można przenieść kwotę 100 tys. zł z przychodów i rozchodów budżetu miasta Jarosławia (par. 
950 wolne środki) do rozdziału 60004 par. 4270 z przeznaczeniem na remont ul. Piastów. 
W odpowiedzi skarbnik miasta Anna Gołąb poinformowała, iż nie można zmieniać kwoty 

przychodów z tytułu wolnych środków w budżecie. Przychody zostały zaplanowane na 
poziomie środków, które wpłynęły z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i mają konkretne 
przeznaczenie na realizację zadania inwestycyjnego — budowę drogi, która będzie realizowana 

w cyklu trzyletnim, a środki te mają przełożenie po stronie wydatkowej. 

W związku z informacją uzyskaną od skarbnik miasta, wiceprzewodnicząca wycofała 
propozycję w sprawie remontu ul. Piastów. 

W punkcie tym głos zabrali radny Marcin Nazarewicz, radny Wiesław Strzępek, radny 

Mariusz Walter, radny Jarosław Litwiak oraz radny Piotr Kozak pytając: 

e czy wersja budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok jest właściwa, czy jest jeszcze jakaś 
inna wersja budżetu (przy pobieraniu dokumentu z BIP UMJ dokument pobiera się jako 
„Budżet 2024-do publikacji dla radnych ”), 

e dlaczego burmistrz, wykazując nadwyżkę dochodów nad wydatkami, która zgodnie 
z oceną Regionalnej Izby Obrachunkowej będzie skutkowała wzrostem tej nadwyżki do 
wysokości około 30 mln zł do 2039 roku nie wykorzystał jej (chociażby na wydatki na 

wynagrodzenia dla nauczycieli w szkołach, przedszkolach, czy realizację zadań 
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wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy, na które 

w budżecie na rok 2024 zaplanowano średnio w poszczególnych rozdziałach o I mln zł 
mniej), tylko stosuje tzw. modelowanie budżetem na parę lat do przodu, 

e o jakość transmisji obrad z kamer zakupionych za publiczne pieniądze (brak 

słyszalności, przerywanie), 

e czy w autopoprawkach przedstawionych przez burmistrza zostały uwzględnione 
wszystkie osiem uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, która 
stwierdziła, że cyt. „przedstawiony przez Burmistrza Miasta Jarosławia projekt 

uchwały budżetowej na rok 2024 może stanowić podstawę uchwalenia przez radę 
miasta uchwały budżetowej na rok 2024 po uwzględnieniu wyżej wymienionych uwag”, 

e czy wszyscy są świadomi tego, że w przyszłych budżetach zakładana jest w WPF 
nadwyżka, czyli wydatki bieżące będą mniejsze od dochodów bieżących w każdym 
i następnym budżecie (począwszy od tego roku — 14 mln, a w ostatnim roku w WPF — 

30 mln), 

e jaka jest sytuacja budżetu miasta w tym momencie, 

jakim „„cudem” miasto ma tak olbrzymią nadwyżkę, 

e dlaczego rada podjęła uchwały o sprzedaży potężnych działek inwestycyjnych, skoro 

ma taką nadwyżkę, 

e dlaczego miasto nie spłaca z wykazanej nadwyżki zadłużenia, które średnio wzrasta 

o kilkanaście milionów rocznie, 

e dlaczego inwestycje wskazane przez Radę Dzielnicy nr VII oraz Radę Dzielnicy nr III 
nie znalazły się w budżecie miasta na 2024 rok, 

e dlaczego niektórzy radni tak bardzo nie lubią kultury i jednostek zajmujących się kulturą 
w Jarosławiu i nieustannie zabiegają o zmniejszanie środków finansowych na ich 

działalność, 

e ile postulatów z tzw. „Oczka Palucha” zostało wpisanych do projektu budżetu na rok 
2024 (np. niższe podatki, darmowa komunikacja, 500 nowych miejsc parkingowych), 

czy w budżecie zostały zabezpieczone środki na strefę ekonomiczną, 

e czy w budżecie na rok 2024 są zabezpieczone środki, które niejako są zmniejszone na 
podatki od nieruchomości, 

e czy w budżecie na rok 2024 jest zapisany I mln na każdą z siedmiu dzielnic w mieście. 

Radny Wiesław Strzępek wyjaśnił, że w swoim odniesieniu do projektu budżetu miasta na 
rok 2024 operował terminem nadwyżki dochodów bieżących nad wydatkami bieżącymi i nie 
jest to tożsame z nadwyżką budżetową. Wynika to z kreatywności projektu budżetu, ponieważ 
gdyby burmistrz kwotę 13 mln 800 tys. zł przeznaczył na wynagrodzenia czy pozostałe wydatki 

bieżące, wówczas musiałby wykazać deficyt ogólny budżetu na poziomie 14 mln 600 tys. zł. 
Kreatywność burmistrza polega na zrobieniu z deficytu ogólnego nadwyżki, a konsekwencją 
tego będzie jej nieustanne narastanie, na co wskazuje Regionalna [zba Obrachunkowa w swojej 
opinii, a w każdym kolejnym roku Gmina Miejska Jarosław będzie zmuszona podnosić 
dochody bieżące nad wydatkami bieżącymi. 

Wyjaśnień udzielali burmistrz Waldemar Paluch oraz przewodniczący rady Szczepan Łąka 
informując, że: 

e wersja budżetu, która została opublikowana jest wersją ostateczną, nie ma innej wersji, 
nad którą pracowano przez ostatnie kilka miesięcy, 

e sugerowanie, iż istnieją w obiegu dwie wersje budżetu — jedna, którą otrzymali radni 
i druga, w posiadaniu której jest burmistrz, wskazuje na przestępstwo fałszowania 
dokumentów. co jest nieprawdą. 
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| PRZERWA W OBRADACH OD GODZ. 11:50 DO GODZ. 12:48 |   

Po zakończonej przerwie, wobec wyczerpania głosów w dyskusji przewodniczący rady 
Szczepan Łąka poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski: 

e głosowanie wszystkich autopoprawek Burmistrza Miasta do projektu budżetu miasta 
Jarosławia na 2024 rok 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 14, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — 4 

przyjęła wszystkie autopoprawki Burmistrza Miasta do projektu budżetu miasta Jarosławia 
na 2024 rok 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 

z udostępnieniem wieży ratuszowej do ciągłego zwiedzania 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 8, 

„przeciw” — 10, 

„wstrzymał się” —brak 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł 

z przeznaczeniem na wydatki związane z udostępnieniem wieży ratuszowej do ciągłego 
zwiedzania 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 

z budową kieszonkowego parku 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 8, 

„przeciw” — 10, 

„wstrzymał się” — brak 
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odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł 
z przeznaczeniem na wydatki związane z budową kieszonkowego parku 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości o kwotę 320.000 zł z przeznaczeniem na wydatki 

związane z budową całorocznego lodowiska 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„Zza” — 7, 

„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — brak 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 320.000 

zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową całorocznego lodowiska 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości o kwotę 20.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 
z zakupem defibrylatorów zewnętrznych 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 17, 

„przeciw” — 1, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 20.000 zł 
z przeznaczeniem na wydatki związane z zakupem defibrylatorów zewnętrznych 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
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wieczystego nieruchomości o kwotę 20.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 
z budową pola do minigolfa 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„Zza” — 8, 

„przeciw” — 10, 

„wstrzymał się” —brak, 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł 

z przeznaczeniem na wydatki związane z budową pola do minigolfa 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 

z budową parku dla czworonogów 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” —8, 

„przeciw” — 10, 

„wstrzymał się” — brak, 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, 
rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu 

odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z budową parku dla 

czworonogów 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Piotra Kozaka o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka 
mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 

Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości o kwotę 70.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 

z budową MINI ZOO I etap 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

szą” ==, 
„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — brak, 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 

70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 
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nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 70.000 zł 

z przeznaczeniem na wydatki związane z budową MINI ZOO I etap 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek wiceprzewodniczącej rady Bożeny Łanowy, aby zmniejszyć o kwotę 
100.000 zł środki finansowe w dziale 900, rozdz. 90004, $ 4300 i przeznaczyć ją na 

zwiększenie działu 600, rozdz. 60004, $ 4270 na remont ulicy Elektrownianej 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„za” — 18, 
„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła wniosek, aby zmniejszyć o kwotę 100.000 zł środki finansowe w dziale 900, rozdz. 

90004, $ 4300 i przeznaczyć ją na zwiększenie działu 600, rozdz. 60004, $ 4270 na remont 

ulicy Elektrownianej 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Janusza Szkodnego o zwiększenie dochodów w dziale 700 
Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości o kwotę 20.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 

z zakupem czujników czadu 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 18, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 

70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego * . „ - > 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 20.000 zł „ c c > 

z przeznaczeniem na wydatki związane z zakupem czujników czadu 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Janusza Szkodnego o zwiększenie dochodów w dziale 700 
Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości o kwotę 200.000 zł z przeznaczeniem na wydatki 
związane ze zwiększeniem dotacji na sport 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 8, 

„przeciw” — 10, 
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„wstrzymał się” — brak, 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 200.000 

zł z przeznaczeniem na wydatki związane ze zwiększeniem dotacji na sport 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Janusza Szkodnego o zwiększenie dochodów w dziale 700 
Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 
z budową tzw. kocich oczek na przejściu dla pieszych ul. Kraszewskiego/ul. 

Kościuszki 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 18, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł 

z przeznaczeniem na wydatki związane z budową tzw. kocich oczek na przejściu dla pieszych 
ul. Kraszewskiego/ul. Kościuszki 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Mariusza Waltera o zwiększenie dochodów w dziale 700 
Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 

z budową świateł na przejściach dla pieszych ul. Grunwaldzka i ul. Lubelska 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„ZA — 9, 

„przeciw” — 9, 

„wstrzymał się” — brak, 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 

70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 50.000 zł 
z przeznaczeniem na wydatki związane z budową świateł na przejściach dla pieszych ul. 

Grunwaldzka i ul. Lubelska 
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-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Mariusza Waltera o zwiększenie dochodów w dziale 700 

Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości o kwotę 500.000 zł z przeznaczeniem na wydatki 
zwiększające kwotę na budowę kanalizacji w Dzielnicy nr VII 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 9, 

„przeciw” — 9, 

„wstrzymał się” — brak, 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 
70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego 

nabycia prawa własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 500.000 
zł z przeznaczeniem na wydatki zwiększające kwotę na budowę kanalizacji w Dzielnicy nr 

VII 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Mariusza Waltera o zwiększenie dochodów w dziale 700 

Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 
par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności, prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości o kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na wydatki 
związane z budową chodnika — ulica Batalionów Chłopskich 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za”—9, 

„przeciw” — 9, 

„wstrzymał się” — brak 

odrzuciła wniosek o zwiększenie dochodów w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami par. 0770 Wypłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa 
własności, prawa użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 100.000 zł z przeznaczeniem na 

wydatki związane z budową chodnika — ulica Batalionów Chłopskich 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnej Magdaleny Cisek-Skiba o przeniesienie środków w kwocie 23.000 
zł z rezerwy celowej Dział 758 - Różne rozliczenia, rozdz. 75818 - Rezerwy ogólne 

i celowe, par. 4810 - Rezerwa na dział 851 - Ochrona zdrowia, rozdz. 85149 - 

Programy profilaktyki zdrowotnej, par. 4280 - Zakup usług zdrowotnych, na 
dobrowolne szczepienia ochronne przeciwko meningokokom typu B, dzieci 

uczęszczających do miejskich żłobków, zamieszkałych na terenie Jarosławia w wieku 
do ukończenia 23 miesiąca życia w roku 2024. 
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Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„za” — 17, 
„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” —1, 

przyjęła wniosek o przeniesienie środków w kwocie 23.000 zł z rezerwy celowej Dział 758 - 
Różne rozliczenia, rozdz. 75818 - Rezerwy ogólne i celowe, par. 4810 - Rezerwa na dział 851 

- Ochrona zdrowia, rozdz. 85149 - Programy profilaktyki zdrowotnej, par. 4280 - Zakup 
usług zdrowotnych, na dobrowolne szczepienia ochronne przeciwko meningokokom typu B, 

dzieci uczęszczających do miejskich żłobków, zamieszkałych na terenie Jarosławia w wieku 
do ukończenia 23 miesiąca życia w roku 2024 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Wiesława Strzępka - proponuje się zmiany w uchwale budżetowej 
na 2024 r. poprzez zwiększenie dochodów w Dziale 700 Rozdział 70005, paragraf 

0770 o kwotę 1 min zł i przeznaczenie zaproponowanej kwoty na następujące zadania 
inwestycyjne: Dział 600 Rozdział 60016 paragraf 6050 jako: 1. Przebudowa drogi na 
ulicy Harlendera Etap III - 300 tys. zł „2. Wykonanie nawierzchni drogi ul. Boczna 

Okrzei wraz budową chodnika kwota -200 tys. zł, 3. Wykonanie nawierzchni drogi ul. 
Pełkińska od nr 130 do 156 - kwota 100 tys. zł. Dział 900 Rozdział 90001 paragraf 
6050: 1. Etap I wykonanie kanalizacji deszczowej zgodnie z projektem na ulicach 

Zduńska, Flisacka, Długosza, Fredry, Kopystyńskiego, Zwierzyniecka -kwota 300 tys. 

zł, 2. Wykonanie kanalizacji deszczowej na ul. Pełkińskiej od nr 130 do 156 — kwota 
100 tys. zł 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„Za” — 7, 

„przeciw” — 9, 

„wstrzymał się” —2, 

odrzuciła wniosek radnego Wiesława Strzępka - proponuje się zmiany w uchwale 

budżetowej na 2024 r. poprzez zwiększenie dochodów w Dziale 700 Rozdział 70005, 
paragraf 0770 o kwotę I mln zł i przeznaczenie zaproponowanej kwoty na następujące 

zadania inwestycyjne: Dział 600 Rozdział 60016 paragraf 6050 jako: 1. Przebudowa drogi 

na ulicy Harlendera Etap III - 300 tys. zł , 2. Wykonanie nawierzchni drogi ul. Boczna 
Okrzei wraz budową chodnika kwota -200 tys. zł, 3. Wykonanie nawierzchni drogi ul. 

Pełkińska od nr 130 do 156 - kwota 100 tys. zł. Dział 900 Rozdział 90001 paragraf 6050: 1. 

Etap I wykonanie kanalizacji deszczowej zgodnie z projektem na ulicach Zduńska, 
Flisacka, Długosza, Fredry, Kopystyńskiego, Zwierzyniecka -kwota 300 tys. zł, 2. 

Wykonanie kanalizacji deszczowej na ul. Pełkińskiej od nr 130 do 156 — kwota 100 tys. zł 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza o zmniejszenie środków finansowych 
w dziale 921, rozdz. 92109 par. 2480 o kwotę 500.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 

wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 
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Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„Za” — 6, 

„przeciw” — 8, 

„wstrzymał się” — 4, 

odrzuciła wniosek o zmniejszenie środków finansowych w dziale 921, rozdz. 92109 par. 
2480 o kwotę 500.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 

par. 4010 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza o zmniejszenie środków finansowych 
w dziale 750, rozdz. 75022 par. 3030 o kwotę 150.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 

wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 5, 

„przeciw” — 11, 
„wstrzymał się” — 2, 

odrzuciła wniosek o zmniejszenie środków finansowych w dziale 750, rozdz. 75022 par. 
3030 o kwotę 150.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 

par. 4010-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr do 
niniejszego protokołu 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza o zmniejszenie środków finansowych 
w dziale 750, rozdz. 75023 par. 4270 o kwotę 100.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 

wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” —6, 

„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — I, 

odrzuciła wniosek o zmniejszenie środków finansowych w dziale 750, rozdz. 75023 par. 

4270 o kwotę 100.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 
par. 40 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza o zmniejszenie środków finansowych 
w dziale 750, rozdz. 75023 par. 4010 o kwotę 500.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie 

wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4010 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

Protokół z LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 18 grudnia 2023 r. Strona 27



z” — 3, 

„przeciw” — 11, 

„wstrzymał się” — 2, 

odrzuciła wniosek o zmniejszenie środków finansowych w dziale 750, rozdz. 75023 par. 

4010 o kwotę 500.000 zł i przeznaczyć na zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 
par. 4010 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego 
protokołu 

wniosek radnego Marcina Nazarewicza o zmniejszenie środków finansowych 
w dziale 750, rozdz. 75023 par. 4300 o kwotę 80.000 zł i przeznaczenie na 

zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 par. 4030 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 7, 

„przeciw” — 10, 

„wstrzymał się” —1, 

odrzuciła wniosek o zmniejszenie środków finansowych w dziale 750, rozdz. 75023 par. 

4300 o kwotę 80.000 zł i przeznaczenie na zwiększenie wydatków w dziale 801, rozdz. 80101 
par. 4030-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr do 

niniejszego protokołu 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego 
protokołu 

e wniosek Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez 
radnego Jarosława Litwiaka, aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — 

Różne rozliczenia, rozdz. 75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 
21.000 zł i przeznaczyć ją na zwiększenie działu 900 — Gospodarka komunalna 

i ochrona środowiska, rozdz. 90095-Pozostała działalność, $ 4210 — Zakup materiałów 

i wyposażenia z przeznaczeniem na umieszczenie lodówek „pełnych dobra” w sześciu 
dzielnicach miasta 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za”—17, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” —1, 

przyjęła wniosek, aby zmniejszyć Środki finansowe w dziale 758 — Różne rozliczenia, rozdz. 

75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 21.000 zł i przeznaczyć ją na 
zwiększenie działu 900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90095- 

Pozostała działalność, $ 4210 — Zakup materiałów i wyposażenia z przeznaczeniem na 
umieszczenie lodówek „pełnych dobra” w sześciu dzielnicach miasta. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do niniejszego 
protokołu 
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e wniosek Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez 
radnego Jarosława Litwiaka, aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — 

Różne rozliczenia, rozdz. 75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 
3.000 zł i przeznaczyć ją na zwiększenie działu 900 — Gospodarka komunalna 

i ochrona środowiska, rozdz. 90003 — Oczyszczanie miast i wsi, $ 4220 — Zakup 

środków żywności z przeznaczeniem na zakup karmy dla bezdomnych kotów. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 17, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” —1, 

przyjęła wniosek Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez 
radnego Jarosława Litwiaka, aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — Różne 
rozliczenia, rozdz. 75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 3.000 zł 

i przeznaczyć ją na zwiększenie działu 900 — Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 
rozdz. 90003 — Oczyszczanie miast i wsi, $ 4220 — Zakup środków żywności 

z przeznaczeniem na zakup karmy dla bezdomnych kotów. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego 

protokołu 

e wniosek Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez 
radnego Jarosława Litwiaka, aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — 

Różne rozliczenia, rozdz. 75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 

7.000 zł i przeznaczyć ją na zwiększenie działu 750 —Administracja publiczna, rozdz. 
75075 — Promocje jednostek samorządu terytorialnego, $ 4210 — Zakup wyposażenia 

o kwotę 3.500 zł oraz $ 4300 — Zakup usług pozostałych o kwotę 3.500 zł z 
przeznaczeniem na zakup i zainstalowanie kamerki internetowej. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” — 18, 

„przeciw” — brak, 

„wstrzymał się” — brak, 

przyjęła wniosek Klubu Radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zgłoszony przez 
radnego Jarosława Litwiaka, aby zmniejszyć środki finansowe w dziale 758 — Różne 

rozliczenia, rozdz. 75818 — rezerwy ogólne i celowe $ 4810 — Rezerwa o kwotę 7.000 zł 
i przeznaczyć ją na zwiększenie działu 750 —Administracja publiczna, rozdz. 75075 — 

Promocje jednostek samorządu terytorialnego, $ 4210 — Zakup wyposażenia o kwotę 3.500 
zł oraz $ 4300 — Zakup usług pozostałych o kwotę 3.500 zł z przeznaczeniem na zakup 

i zainstalowanie kamerki internetowej. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 46 do niniejszego 
protokołu 

e) głosowanie uchwały budżetowej 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka zarządził głosowanie nad 
projektem budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok wraz z przyjętymi autopoprawkami 
burmistrza miasta oraz wnioskami do budżetu zgłoszonymi przez radnych. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za -13, „przeciw ” —5 , „wstrzymał się” — brak podjęła 
uchwałę nr 938/LXX1/2023 w sprawie uchwały budżetowej Miasta 
Jarosławia na 2024 rok — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 47 do niniejszego protokołu, uchwała nr 938/LXX1/2023 stanowi załącznik nr 48 
do niniejszego protokolu. 

Ad VI. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta 
Jarosławia na 2024 rok (projekt uchwały znajduje się na stronie 202 projektu budżetu miasta na 2024 rok) 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka przypomniał, że radni otrzymali 
uchwałę nr 13/25/2023 z dnia 12 grudnia 2023 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Jarosławia na lata 2024-2039. Ww. opinia jest pozytywna.,. 
- uchwała nr 13/25/2023 z dnia RIO w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia na lata 2024-2039 stanowi załącznik nr 49 
do niniejszego protokołu 

Opinię Komisji Budżetowej o projekcie uchwały na druku nr VI przedstawiła przewodnicząca 
Komisji Budżetowej Magdalena Cisek-Skiba. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej na 2024 rok. 

O godz. 13:18 obrady sesji opuścił Sebastian Kogut. 

O godz. 13:20 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

Głos w dyskusji zabrali radny Wiesław Strzępek, radny Piotr Kozak, radny Mariusz Walter, 
radny Marcin Nazarewicz oraz radny Jarosław Litwiak podnosząc: 

e Regionalna [Izba Obrachunkowa w Rzeszowie jednoznacznie odniosła się do nadwyżki 
dochodów nad wydatkami i o dalszych konsekwencjach wynikających z takiej sytuacji. 

Wykazana nadwyżka jest efektem zaniżania faktycznych wydatków po to, aby nie 
obniżać prawdziwego deficytu. Wyjaśnienia do WPF określają dalsze działania 
burmistrza — tj. wzrost wpływu z podatku od nieruchomości, zwiększenie dochodów 

będących konsekwencją planowanego wzrostu stawek podatkowych oraz corocznego 
przyrostu przedmiotów opodatkowania związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz budynków mieszkalnych, 

istniejący rozdźwięk w tabelach nr 1 i nr 2 w zakresie kwoty długu, 

kwestię zakłócania odbioru transmisji obrad sesji Rady Miasta Jarosławia, 

iż wyjaśnienia wymaga kwestia rosnącej inflacjj w Urzędzie Miasta Jarosławia 
w odniesieniu do spadku inflacji w Polsce i całej Europie, 

e kwestię kanalizacji w Dzielnicy nr VII, która od 9 lat nie została rozwiązana, a 1,5 roku 
temu burmistrz zapewniał, że zostanie wykonania niezwłocznie, 

e kwestię zapisu Regionalnej Izby Obrachunkowej cyt. „W 2024 zaplanowano nadwyżkę 

bieżącą budżetu tj. dochody bieżące wyższe od wydatków bieżących o kwotę 
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13.797.888,68 zł, natomiast w kolejnych latach nadwyżki te są wyższe i w ostatnim roku 
osiągają kwotę 30.593.157,00 zł. Wzrost nadwyżek musi wynikać z podjętych 

długofalowych działań, a ich nieosiągnięcie na zaplanowanym poziomie może 

doprowadzić do problemów z realizacją zamierzonych wydatków i spłatą zobowiązań ”, 
wskazującego kierunek w jakim zmierza budżet miasta Jarosławia oraz WPF, 

kwestię konieczności podnoszenia podatku od nieruchomości w kolejnych latach, aby 
zrealizować założenia WPF (nie dotyczy nieruchomości, które zostały wybudowane), 

temat kondycji finansowej miasta Jarosławia uwidoczniony w artykule Wspólnoty 

Samorządowej, gdzie przedstawiony został ranking mówiący, iż miasto Jarosław 
w latach 2017-2019 było na 198 miejscu, a w obecnym zestawieniu na lata 2020-2022 

uplasowało się dopiero na 237 miejscu na 267 miast powiatowych, 

kwestię wartości (wykazaną we Wspólnocie Samorządowej), która brana jest pod 
uwagę przy wyliczeniu wskaźników dotyczących zadłużenia, 

iż przedstawione przez radnego oraz burmistrza rankingi są wiarygodne, niemniej 
jednak prawdą jest, że Gmina Miejska Jarosław wszystko zrealizowała na kredyt, który 
przez lata będzie spłacany, a sama gmina „„rozwinęła się na kredyt”, 

temat konieczności dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej po zmianach 
wprowadzonych przez radnych i przyjętych do budżetu oraz autopoprawkach 

burmistrza, 

konieczność dostarczenia radnym wieloletniej prognozy finansowej zawierającej 
przyjęte poprawki wniesione przez radnych, 

czy wieloletnia prognoza finansowa musi zostać uchwalona na tej samej sesji, co 
uchwała budżetowa, 

kwestię przedłożenia radnym przed głosowaniem tekstu jednolitego wieloletniej 

prognozy finansowej miasta Jarosławia, 

Radny Mariusz Walter zgłosił wniosek, by przedłożyć radnym projekt wieloletniej prognozy 

finansowej zawierający zgłoszone i przyjęte przez Radę Miasta Jarosławia poprawki do 
budżetu miasta na 2024 rok. 

Wyjaśnień udzielali Burmistrz Miasta Jarosławia Waldemar Paluch, skarbnik miasta 
Anna Gołąb oraz przewodniczący rady Szczepan Łąka informując, że: 

wieloletnia prognoza finansowa uchwalana jest co roku, żeby była realistyczna 
i uwzględniała rosnącą inflację, 

każdego roku Gminie Miejskiej Jarosław dochodzi szereg budynków, które stają się 
przedmiotem opodatkowania, a stawki podatku od nieruchomości niekoniecznie muszą 

wzrastać, 

dochody z udziału z PIT-ów i CIT-ów według obietnic rządowych mają wzrosnąć 
o 30%, w związku z tym, że wrasta płaca, wzrastają dochody z PIT-ów, 

rok budżetowy w wieloletniej prognozie finansowej jest dokładnym odzwierciedleniem 
w punktach zawartych w załączniku nr I uchwały budżetowej, 

jeśli chodzi o kwotę przychodów, rozchodów, kosztów, na koniec 2024 gmina 
zaplanowała kwotę długu w wysokosci 78 211 302 zł (załacznik nr I do WPF), aktualna 
kwota długu wynosi 71 533 200 zł - jest to faktyczne zadłużenie, 

wszystkie parametry techniczne związane z transmisją obrad są prawidłowe zgodnie 
z informacją otrzymaną od informatyka urzędu, 

w zależności od charakteru danego rankingu, w jednym gmina może wypaść lepiej, 
a w drugim gorzej, 
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e niska nadwyżka operacyjna świadczy o niskich dochodach, a to nic innego jak różnica 
pomiędzy dochodami i wydatkami bieżącymi, 

e Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie wydała na temat WPF opinię pozytywną, 
nie miała żadnych uwag i nie wskazała żadnych błędów, 

e przedłożony projekt budżetu w opinii RIO jest kompletny i wewnętrznie spójny, 

e przytaczając ranking miast pominięto informację na temat tego, jak miasto się rozwija, 
a przecież wyodrębniona jest tam pozycja — wskazująca średnie wydatki majątkowe 
w przeliczeniu na jednego mieszkańca, czyli pokazane jest, ile tak naprawdę Gmina 
Miejska Jarosław inwestuje, 

e skoro miasto inwestuje — to znaczy, że rozwija się i według tego wskaźnika Jarosław 

uplasował się w latach 2013—2015 na pozycji 244 na 267 miast, a latach 2020-2022 na 
114 miejscu, co wskazuje na wzrost wydatków o 250% i pokazuje, ile tak naprawdę 
pieniędzy gmina inwestuje w rozwój miasta (w przeliczeniu na jednego mieszkańca 
wynosi to 852 zł rocznie), 

e dwa tygodnie temu Gmina Miejska Jarosław otrzymała nagrodę za największe 
inwestycje z terenu Podkarpacia, a w tej kwestii gmina jest liderem w powiecie 
jarosławskim - uplasowała się na 7 miejscu, 

e zadłużenie miasta jest dwa razy większe, w 2014 roku w momencie obejmowania 
stanowiska burmistrza wynosiło 36 mln 664 tys. zł, a budżet miasta i dochody miasta 
były wówczas dużo mniejsze, ale jednocześnie inna była wartość pieniądza (budżet 
miasta wynosił 116 mln zł), 

e instytucja nadzorująca, jaką jest Regionalna Izba Obrachunkowa, określa, że gminy, 
w tym Gmina Miejska Jarosław są w dobrej kondycji, jeśli stosunek długu do dochodów 
ogółem nie jest przekroczony więcej niż 60%, 

e w 2014 roku zadłużenie Gminy Miejskiej Jarosław sięgało 32%, czyli połowy 
dopuszczalnej wartości, po 9 latach zadłużenie Gminy Miejskiej Jarosław faktycznie 
wzrosło, ale dochody ogółem sięgają kwoty 262 mln zł, a wskaźnik wynosi 30,63% - 

czyli jest o 1% mniejszy niż w momencie obejmowania urzędu burmistrza, 

e przez ostatnie 9 lat Gmina Miejska Jarosław zrealizowała bardzo wiele inwestycji — 
w latach 2015-2022 zainwestowano 183 mln zł, a w obecnym roku kwota ta przekroczy 
210 mln zł, 

największe inwestycje związane z kanalizacją zostały zrealizowane w dzielnicy nr VII, 

e Gmina Miejska Jarosław nie ma problemów z płynnością finansową, mimo trudnej 
sytuacji ogólnoświatowej (wysoka inflacja, wojna na Ukrainie, wzrost energii 
elektrycznej, wzrost gazu), 

e Gmina Miejska Jarosław nie zaciągała w ciągu roku żadnego kredytu inwestycyjnego 
potrzebnego do zapłacenia wszystkich inwestycji miejskich z dofinansowaniem 
zewnętrznym ani żadnego kredytu obrotowego, 

e w ostatnim okresie wynagrodzenia pracowników urzędu oraz jednostek podległych 
wzrosły o 20%, 

e Gmina Miejska Jarosław nie zrealizowała wszystkiego na kredyt, o czym świadczą 
kwoty na inwestycje — 210 mln, a zadłużenie zwiększyło się o około 30 mln zł, 

e zapewne załącznik nr 1 do WPF ulegnie zmianie w 2024 roku, ponieważ wiersz 
dotyczący 2024 roku musi być dokładnym odzwierciedleniem uchwały budżetowej 
(załącznik nr 1 zmieni się w kwocie wydatków i dochodów), 

e wieloletnia prognoza finansowa będzie zawierała budżet pierwotny oraz dołączone do 
niego poprawki wynikające z przyjętych przez radę wniosków zgłaszanych przez 
radnych, 
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e podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej oraz budżetu powinno 

nastąpić na jednej sesji. 

  

| PRZERWA W OBRADACH OD GODZ. 14:10 DO GODZ. 14:34 | 

Po przerwie skarbnik miasta Anna Gołąb zgłosiła poprawki do wieloletniej prognozy 

finansowej miasta Jarosławia, aby w WPF w wierszu 2024 w kolumnie 1 dochody ogółem 
kwotę 263 150 936,15 zł zwiększyć o 90 000 zł; konsekwencją tej zmiany jest zwiększenie 

dochodów bieżących o 90 0000 zł w kolumnie 1.2 dochody majątkowe w wys. 54 044 433,89 
zł zwiększa się o 90 000 zł; kolumna 1.2.1 w kwocie 8 mln zł zwiększa się o 90 000 zł , ogółem 
wydatki w kolumnie 2 w wierszu 2024 kwota 263 955 703,15 zł zwiększa się o 90 000 zł; 

wydatki majątkowe w wierszu 2.2 z kwoty 68 647 089,57 zł zwiększa się o kwotę 150 tys. zł, 
wiersz 2.2.1 w kwocie 68 647 089,57 zł zwiększa się o 150.000 zł, wydatki bieżące w wierszu 

2.1 zmniejszają się o 60 tys. zł 

Po zgłoszeniu poprawek do WPF głos w dyskusji zabrali radny Mariusz Walter, który 

wycofał złożony wniosek oraz radny Marcin Nazarewicz, który zapytał, czy w związku 

z poprawkami, tabela zadłużenia nie ulegnie zmianie. W odpowiedzi skarbnik miasta 
poinformowała, że tabela ulegnie zmianom, jednak zmiany te nie zaważą na uchwale 

budżetowej. 
Radny Marcin Nazarewicz oznajmił, że jeśli nie zostanie to poprawione, nie będzie brał 
udziału w głosowaniu nad WPF. 

Wobec braku uwag przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie projekt 

uchwały na druku nr VI w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Jarosławia na 2024 
rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi przez skarbnik miasta. 

O godz. 14:53 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych uczestniczących 
w posiedzeniu przy głosach” „za” -14, „przeciw” —3 i „wstrzymał 
się'- brak podjęła uchwałę nr 939/XX1/2023 w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Miasta Jarosławia na 2024 rok — raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 939/XX1/2023 stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu 

Ad Vla. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
powiatowi jar. osławskiemu — (projekt uchwały znajduje się na stronie 201 projektu budżetu miasta na 

2024 rok) 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej powiatowi jarosławskiemu radni otrzymali wraz z projektem 
budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 
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Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi jarosławskiemu. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17, „przeciw — brak , „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 940/LXXI/2023 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej powiatowi jarosławskiemu — raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu, uchwała nr 941/LXX12023 
stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 

O godz. 14:56 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Ad VII Podjęcie uchwał: 

1/ zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Miasta Jarosławia - projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że niniejszy 
projekt uchwały związany jest z pisemną rezygnacją radnej Anetty Makarskiej z prac w Komisji 

Infrastruktury Społecznej oraz radnego Witolda Duszyńskiego z prac w Komisji Infrastruktury 
Społecznej oraz Komisji Budżetowej. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Piotr Kozak zgłosił uwagę techniczną, aby w przyszłości tego typu projekty uchwał, 
nie były poddawane opiniowaniu komisji. Zaznaczył, że są to sprawy organizacyjne, 
podyktowane indywidualną decyzją każdego radnego, który w dowolnym momencie może 

podjąć działania zmierzające do rezygnacji czy też przystąpienia do prac danej komisji. 

Z kolei, radny Mariusz Walter zapytał, czy pomniejszenie składu osobowego komisji nie 
będzie miało wpływu na prace komisji. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 1. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw” — 1, „wstrzymał się” —1 podjęła 

uchwałę nr 941/LXXI/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 
powołania stałych komisji Rady Miasta Jarosławia -— raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 941/LXXI/2023 stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 

2/ zmieniajaca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia oraz 
wyboru jej przewodniczącej - projekt stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że niniejszy 
projekt uchwały związany jest z pisemną rezygnacją radnej Anetty Makarskiej z prac 
w Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Marcin Nazarewicz, który złożył poprawkę do projektu uchwały 
na druku nr 2, aby par. 1 otrzymał następujące brzmienie: " W par. I uchwały nr 32/1V/2018 
Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Jarosławia oraz wyboru jej Przewodniczącego ust. 2 i 7 skreśla się”. 

Poprawkę uzasadnił faktem, iż osoba, której dotyczy pkt 2 w swoim oświadczeniu majątkowym 
wykazała, iż pracowała na rzecz Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu. 

W punkcie tym głos zabrała również radna Dorota Batiuk-Jankiewicz odnosząc się do 
pytania zadanego przez radnego Mariusza Waltera w dyskusji nad projektem uchwały na druku 

nr 1, iż na skuteczność prac komisji nie wskazuje liczba członków, co pokazują zrywane co 

chwilę posiedzenia ze względu na brak kworum, a nieobecność jednego radnego nie wpłynie 
na jakość pracy. Zapytała również, co stoi za wykluczeniem radnego Jarosława Litwiaka 
z Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia. 

Radny Marcin Nazarewicz odpowiedział radnej, iż za złożoną poprawkę do projektu uchwały 
na druku nr 2 stoi ustawa o samorządzie gminnym, która jasno definiuje w art. 24d oraz art. 24e 

zakazy wykonywania pracy na podstawie umowy cywilnoprawnej oraz wykorzystywania 
mandatu radnego, a radny w swoich oświadczeniach majątkowych (w 2022 roku oraz 
najprawdopodobniej w 2019) wykazał, iż był zatrudniony w CKiP oraz w UMI. 

Radny Wiesław Strzepek odniósł się do powyższej dyskusji przypominając, że wobec radnego 
został wysnuty poważny zarzut, który może skutkować pozbawieniem radnego mandatu. 

Do powyższego odniósł się radca prawny Mariusz Prychocin, który zaznaczył, że byłby 
ostrożny w stwierdzeniach, czy radny złamał zapisy ustawy o samorządzie gminnym. Nie zna 
oświadczeń majątkowych radnego, ale radny mógł się pomylić. Odpowiedź uzupełniła 

sekretarz miasta Magdalena Kapusta informując, iż z oświadczeń majątkowych radnego 
opublikowanych i dostępnych w BIP UMJnie wynika, że był on zatrudniony w Urzędzie Miasta 
Jarosławia. 

Radny Marcin Nazarewicz zaproponował, aby sprawdzić w rejestrach umów z 2019 oraz 
2021 roku, czy były zawierane umowy z radnym Jarosławem Litwiakiem. 

Wobec braku pytań przewodniczący rady Szczepan Łąka poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Marcina Nazarewicza: 

e wniosek radnego Marcina Nazarewicza do projektu uchwały na druku nr 2, aby par. 
1 otrzymał następujące brzmienie: " W par. I uchwały Nr 32/1V/2018 Rady Miasta 

Jarosławia z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Jarosławia oraz wyboru jej Przewodniczącego ust. 2 i 7 skreśla się". 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
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„ŻA 4 Ż, 

„przeciw” — 12, 

„wstrzymał się” —3, 

odrzuciła wniosek radnego Marcina Nazarewicza do projektu uchwały na druku nr 2, aby 
par. I otrzymał następujące brzmienie: " W par. I uchwały Nr 32/1V/2018 Rady Miasta 

Jarosławia z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Jarosławia oraz wyboru jej Przewodniczącego ust. 2 i 7 skreśla się”. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 58 do niniejszego 
protokołu 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 2. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw — brak i „wstrzymał się” —1 

podjęła uchwałę nr 942/LXXI/2023 zmieniajaca uchwałę w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia oraz wyboru 

iej przewodniczącej raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 59 do niniejszego protokołu, uchwała nr 942/LXX1/2023 stanowi załącznik nr 60 
do niniejszego protokołu. 

  

| PRZERWA W OBRADACH ŚESJI OD GODZ. 15:20 DO GODZ. 15:50 | 
  

nnn nnn. a aaa zeza zaa zaeŁ 

3/ w sprawie ustalenia kierunków działań Burmistrza Miasta Jarosławia - projekt stanowi 
załącznik nr 61 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że niniejsza 
inicjatywa spowodowana jest wieloma prośbami od mieszkańców. W ramach oszczędności na 
terenie Gminy Miejskiej Jarosław została wyłączona co druga latarnia. Sytuacja ta 

spowodowała, że w Jarosławiu jest ciemno i niebezpiecznie. Oszczędzanie na oświetleniu 

powoduje zagrożenia dla pieszych, jak również dla użytkowników samochodów. Przedmiotem 
niniejszej uchwały jest określenie celu, jakim jest zwiększenie oświetlenia ulic i chodników, 
dla poprawy bezpieczeństwa w mieście. Zgodnie z art. 18 ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. - 
Prawo energetyczne cyt. „Do zadań własnych gminy w zakresie zaopatrzenia w energię 

elektryczną, ciepło i paliwa gazowe należy: 1) planowanie i organizacja zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną ipaliwa gazowe na obszarze gminy; 2) planowanie oświetlenia 

znajdujących się na terenie gminy: a) miejsc publicznych, b) dróg gminnych, dróg powiatowych 
idróg wojewódzkich, c) dróg krajowych, innych niż autostrady idrogi ekspresowe 

w rozumieniu ustawy zdnia 21 marca 1985r  odrogach publicznych (Dz.U.z 2021 r 

poz. 1376 i 1595 oraz z 2022 r. poz. 32 i 655), przebiegających w granicach terenu zabudowy, 
d) części dróg krajowych, innych niż autostrady i drogi ekspresowe w rozumieniu ustawy z dnia 

27 października 1994 r. o autostradach płatnych oraz o Krajowym Funduszu Drogowym (Dz. U. 
z 2022 r. poz. 659), wymagających odrębnego oświetlenia: — przeznaczonych do ruchu pieszych 
lub rowerów, — stanowiących dodatkowe jezdnie obsługujące ruch z terenów przyległych do 

pasa drogowego drogi krajowej; 3) finansowanie oświetlenia znajdujących się na terenie gminy: 
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a) ulic, b) placów, c) dróg gminnych, dróg powiatowych idróg wojewódzkich, d) dróg 

krajowych, innych niż autostrady i drogi ekspresowe w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 
1985 r. o drogach publicznych, przebiegających w granicach terenu zabudowy, e) części dróg 

krajowych, innych niż autostrady idrogi ekspresowe w rozumieniu ustawy z dnia 
27 października 1994r. o autostradach płatnych oraz o Krajowym Funduszu Drogowym, 
wymagających odrębnego oświetlenia: — przeznaczonych do ruchu pieszych lub rowerów, — 

stanowiących dodatkowe jezdnie obsługujące ruch z terenów przyległych do pasa drogowego 

drogi krajowej; 4) planowanie i organizacja działań mających na celu racjonalizację zużycia 
energii i promocję rozwiązań zmniejszających zużycie energii na obszarze gminy; 5) ocena 

potencjału wytwarzania energii elektrycznej w wysokosprawnej kogeneracji oraz efektywnych 
energetycznie systemów ciepłowniczych lub chłodniczych na obszarze gminy. 

2. Gmina realizuje zadania, o których mowa w ust. I zgodnie z: 1) miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego, a w przypadku braku takiego planu — z kierunkami rozwoju 

gminy zawartymi w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy; 2) odpowiednim programem ochrony powietrza przyjętym na podstawie art. 91 ustawy 

zdnia 27 kwietnia 2001r. — Prawo ochrony środowiska (Dz. U. z 2021r. poz. 1973, 
2127 12269)” 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 

Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Piotr Kozak, radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek, 
radna Dorota Batiuk-Jankiewicz oraz radny Janusz Szkodny podnosząc, że: 

e przygotowany przez grupę radnych projekt w par. 2 nie mówi o sposobie zrealizowania 
kierunków działania, tylko pokazuje cel, jakim jest poprawa bezpieczeństwa w mieście, 

e kwestię zasadności przeprowadzonej ankiety na temat wskazania miejsc w mieście, 

które należy doświetlić w odniesieniu do zadań własnych gminy wskazujących na 
obowiązek zapewnienia m.in. zaopatrzenia miasta w energię elektryczną, co 
w przypadku mieszkańców, którzy nie wzięli udziału w ankiecie, a ulica przy której 
mieszkają ulica, która wymaga doświetlenia, 

e akcja doświetlenia miasta jest po prostu akcją przywracania oświetlenia, 

kwestię zasadności montowania oświetlenia ulicznego, skoro jest ono wyłączane, 

e konieczność przywrócenia oświetlenia w całym mieście, bez prowadzenia analizy., 
które miejsca należy doświetlić, a które nie, 

e powoływanie się w realizacji zadań własnych na wyniki ankiety jest jedynie dzieleniem 
ludzi, 

e w konsultacjach społecznych dotyczących oświetlenia wzięła udział mała grupa 
reprezentatywna, a same konsultacje mają charakter opiniotwórczy i ich wyniki nie są 
wiążące, 

e oszczędności należałoby zacząć od siebie, 

sposób realizacji uchwały winien leżeć w gestii burmistrza, 

e radni mają prawo składać wnioski do projektu uchwały budżetowej. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz Waldemar Paluch informując, że: 

e podjęcie decyzji związanej z wyłączeniem co drugiej latarni w mieście było niezbędne 
ze względów finansowych, za co przeprasza mieszkańców; ograniczenia podyktowane 
były wydarzeniami, które nastąpiły za wschodnią granicą, wzrostem inflacji, wzrostem 

energii o prawie 300% (Gmina Miejska Jarosław do tej pory na oświetlenie 
wydatkowała kwotę około 1,5 mln zł, w 2023 roku - 2,8 mln zł, pomimo faktu, że od 
kwietnia wyłączono na terenie miasta co drugą latarnię), 
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e zagrożenia dla mieszkańców nie wprowadza ten, kto próbuje utrzymać budżet w całości, 

e mieszkańcy w konsultacjach określili się w sprawie kwestii wprowadzenia 
oszczędności w związku z oświetleniem ulicznym, 

e zostały złożone wnioski radnych do budżetu o przeniesienie środków finansowych na 
różne cele, ale wśród złożonych wniosków nie znalazł się ani jeden dotyczący 
przeniesienia środków na oświetlenie uliczne, więc dzisiejsza debata w tym temacie jest 
zaskakująca, 

e na oświetlenie uliczne Gmina Miejska Jarosław ma do dyspozycji jedynie 3 mln zł, 
a przy obecnie obowiązujących cenach potrzebna jest kwota 4,5 mln zł, 

e wskazanie kierunków działania burmistrzowi musi się wiązać z możliwością ich 
podjęcia. 

O godz. 16:22 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 16:24 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 3. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17 „przeciw —1 i „wstrzymał się” —brak podjęła 

uchwałę nr 943/LXXI/2023 w sprawie ustalenia kierunków działań 
Burmistrza Miasta Jarosławia — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 
stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu, uchwała nr /LXX1/2023 stanowi załącznik nr 
63 do niniejszego protokołu 

O godz. 16:37 obrady sesji opuścił radny Wiesław Strzępek. 

anna ee eee 

4/ zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 
rok - projekt stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że w uchwale 

nr 929/LXX/2023 Rady Miasta Jarosławia z dnia 27 listopada 2023 r. w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok wprowadza się zmiany w $ 1 ust. 1 pkt 1 

polegające na zastąpieniu $ 2020 - Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na zadania 
bieżące realizowane przez gminę na podstawie porozumień z organami administracji rządowej 
paragrafem - $ 2170 Środki otrzymane z państwowych funduszy celowych na realizację zadań 
bieżących jednostek sektora finansów publicznych, z uwagi, iż środki otrzymane w formie 

dotacji celowej na przedmiotowe zadanie pochodzą ze środków funduszu celowego. Na 

podstawie umowy o udzielenie dofinansowania w formie dotacji celowej na realizację zadania 
w ramach programu ministra finansów pod nazwą: „Lekcje o finansach” wynika, iż środki 
pochodzą z Funduszu Edukacji Finansowej, który jest państwowym funduszem celowym 

w rozumieniu ustawy zdnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, i którego 
dysponentem jest minister właściwy do spraw instytucji finansowych. 

O godz. 16:39 obrady sesji opuściła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. 

O godz. 16:40 na obrady sesji powrócił radny Wiesław Strzępek. 
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Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Radny Mariusz Walter odnosząc się do projektu uchwały na druku nr 4 zmieniający uchwałę 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 roku podjętej na sesji 

w dniu 27 listopada br. zapytał, czy uchwała nie mogła zostać przygotowana od razu poprawnie. 
Pozwoliłoby to uniknąć podejmowania kolejnej uchwały w tej samej sprawie. Zapytał również, 
czy jest to uchwała dotycząca realizacji projektów, w których pominięte zostały dwie szkoły 

z dzielnicy nr VII. 
W odpowiedzi skarbnik miasta Anna Gołąb poinformowała, iż Gmina Miejska Jarosław 
otrzymała na podstawie własnego wniosku dotacje celowe z budżetu państwa na działania 
objęte uchwałą. Po otrzymaniu informacji, że wnioski złożone przez gminę zostały rozpatrzone 
pozytywnie, gmina niezwłocznie przygotowała uchwałę w tej kwestii. Dopiero po otrzymaniu 
umowy okazało się, że środki i źródło pochodzenia środków finansowych to fundusz celowy, 

stąd konieczność zmiany technicznej. 
Do kwestii pominięcia dwóch szkół w realizowanych projektach wyjaśnień udzielił radny 

Jarosław Litwiak przypominając, że miesiąc temu, na sesji listopadowej, dyrektor Wydziału 
Oświaty i Sportu UMJ Renata Chlebowska dokładnie wyjaśniła, dlaczego w tych projektach 
nie znalazły się SP nr 7 oraz SP nr 9. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 4. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” -1I6 , „przeciw” — brak i „wstrzymał się” —1 

podjęła uchwałę nr 944/LXX1/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok- 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 65 do niniejszego 
protokołu, uchwała nr 944/LXXI/2023 stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu 

nnn znana nano n zeza nooo aezezesesć 

5/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok- projekt stanowi 
załącznik nr 67 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że na podstawie 

art. 28 ust. 3 ustawy zdnia 13 listopada 2003r. odochodach jednostek samorządu 
terytorialnego (Dz.U. z 2022 r. poz. 2267, z późn. zm.), na wnioski Ministra Edukacji i Nauki 
z 10 listopada 2023 roku znak:DWST-WSST.318.2916.2023.BK oraz DWST- 
WSST.318.2917.2023.BK, skorygowany pismem z22 listopada 2023 roku, znak: 

DWST-WSST.318.2917.2023.BK, została przyznana Miastu Jarosław na rok 
2023 kwota 377 212,00 zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. Powyższa 
kwota jest wynikiem wzrostu zadań szkolnych i pozaszkolnych, polegającym na wzroście 
liczby uczniów przeliczeniowych w odniesieniu do danych przyjętych do naliczenia 
algorytmem części oświatowej subwencji ogólnej na 2023 rok oraz z tytułu dofinansowania 
kosztów związanych z wypłatą odpraw dla nauczycieli zwalnianych w szkołach i placówkach 
oświatowych w trybie art. 20 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. - Karta Nauczyciela albo 
przechodzących na emeryturę na podstawie art. 88 ustawy - Karta Nauczyciela w związku 
z art. 20ww. ustawy - Karta Nauczyciela. Przyznana kwota ze środków rezerwy części 
oświatowej subwencji ogólnej jest refundacją poniesionych w bieżącym roku kosztów ww. 
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związanych z realizacją zadań oświatowych, w tym wypłaconych odpraw dla nauczycieli 
przechodzących na emeryturę na podstawie art. 88 ustawy - Karta Nauczyciela. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Mariusz Walter pytając, dlaczego znaczna część środków 
finansowych w tym projekcie uchwały jest przeznaczana na zakup energii. Podkreślił, że Gmina 
Miejska Jarosław dostaje subwencję oświatową z przeznaczeniem dla nauczycieli na odprawy 

i inne sprawy, a środki przekazywane są na inny cel. 

Wyjaśnień udzieliła skarbnik miasta Anna Gołąb informując, iż subwencja oświatowa 

w kwocie 45 mln zł dawno została jednostkom oświatowym przekazana na realizację zadań 
bieżących i żadna kwota z subwencji oświatowej nie jest pomniejszana. Gmina dopłaca jeszcze 
do oświaty. Środki, które są przedmiotem procedowania w tej uchwale, zostały dawno 
rozdysponowane nauczycielom poprzez wypłatę wynagrodzeń w odpowiednich terminach, 

odprawy emerytalne, rentowe, itp. Są to pieniądze, które są zwrotem do budżetu Miasta 
Jarosławia. 

Ponadto radny Mariusz Walter zapytał, na jakiej podstawie środki z uchwały zostały 
rozdysponowane wcześniej. 

Skarbnik miasta Anna Gołąb poinformowała, że radny głosując nad uchwałą zna wielkość 

subwencji oświatowej oraz wydatków na oświatę. Różnica pomiędzy subwencją oświatową 
a wydatkami na oświatę pochodzi ze środków własnych budżetu. Na podstawie wypłat już 
dokonanych Gmina Miejska Jarosław wnioskuje o refundację niektórych części subwencji. 

Dopiero teraz te subwencje minister finansów przedłożył gminie (pod koniec grudnia). 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw —brak i „wstrzymał się” —1 

podjęła uchwałę nr 945/LXXI/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok- raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
945/LXX1/2023 stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu. 

6/ w sprawie ustanowienia roku 2024 Rokiem gen. bryg. Wacława Scaevoli-Wieczorkiewicza- 

projekt stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że projekt 

uchwały na druku nr 6 pochodzi z inicjatywy radnych Klubu „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław”. 

W uzasadnieniu można przeczytać, że gen. bryg. Wacław Sceavola-Wieczorkiewicz to postać 
wyjątkowa i zasłużona poprzez swoje dokonania przede wszystkim w obszarze wojskowym, 

ale również działająca aktywnie na rzecz rozwoju kultury, ochrony zabytków, czy sportu. Był 
człowiekiem bardzo silnie związanym z Jarosławiem, w którym aktywna i żywa do dzisiaj jest 
pamięć o jego wszechstronnym dorobku. W swojej bogatej biografii m.in. od 1911 do 1914 był 
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członkiem Polskich Drużyn Strzeleckich. Od 1914 do 1917 służył w Legionach Polskich. 

Walczył między innymi pod Nowym Korczynem, Anielinem, Laskami i Limanową. 
Szczególnie wyróżnił się w bitwie pod Konarami. W 1915 roku awansowany do stopnia 

kapitana piechoty, objął dowództwo III batalionu I pułku piechoty. Od sierpnia 1919 roku jako 
pułkownik dowodził 9 pułkiem piechoty legionów. W czasie wolny polsko-bolszewickiej 

walczył na czele 9 pułku Legionów, a pod koniec wojny dowodził VI Brygadą Piechoty 

i w zastępstwie 3 Dywizją Piechoty. Od 1923 był dowódcą 231 pułku Strzelców Kaniowskich. 
W czerwcu 1926 r. jako dowódca stanął na czele 24 Dywizji Piechoty i Garnizonu Jarosław. 
W 1927 roku został mianowany generałem brygady. W Jarosławiu działał na rzecz rozwoju 

kultury, ochrony zabytków (członek Okręgowej Komisji Konserwatorskiej) i sportu. Stał na 
czele delegatury Ligi Morskiej i Kolonialnej. Był honorowym prezesem wojskowego klubu 
sportowego „Ognisko" i patronował Oddziałowi Związku Strzeleckiego "Strzelec". W 1935- 

1939 był pierwszym przewodniczącym Stowarzyszenia Miłośników Jarosławia i kierował 
sekcją konserwacji zabytków. Od 12 października 1935 do wybuchu II wojny światowej był 

dowódcą Okręgu Korpusu nr X w Przemyślu. W maju 1936 został prezesem zarządu 
Okręgowego Towarzystwa Przyjaciół Związku Strzeleckiego w Przemyślu. W połowie 1936r. 

Rada Miasta Jarosławia przyznała mu tytuł honorowego obywatela miasta. W czasie kampanii 
wrześniowej był dowódcą etapów najpierw Armii "Kraków”, a następnie Armii "Karpaty". 
W 1940 r. przedostał się przez Węgry do Francji, gdzie służył w Inspektoracie Wyszkolenia 

Naczelnego Wodza. Po klęsce Francji działał w ruchu oporu. Działał też w organizacjach 
polonijnych. W 1943 roku osiedlił się w Szwajcarii. Zmarł w Genewie i został pochowany na 

tamtejszym cmentarzu św. Jerzego (Cimetiere de Saint-Georges). Aktualnie, samorząd miasta 
Jarosławia, wspólnie z 14. dywizjonem artylerii samobieżnej im. gen. bryg. Wacława 
Wieczorkiewicza czyni intensywne starania mające na celu sprowadzenie doczesnych 

szczątków generała brygady Wacława Sceavoli-Wieczorkiewicza wraz z małżonką Janiną 
Wieczorkiewicz, spoczywających na cmentarzu w Genewie oraz uroczyste ich pochowanie na 
terenie Jarosławia — miasta, z którym generał był bardzo silnie związany. Sprowadzenie 

szczątków generała wraz z małżonką, jako wydarzenie, będzie szczególnym symbolicznym 
domknięciem historii ich życia i swoistym hołdem. Stanowić będzie przyczynek do 

ustanowienia roku 2024 Rokiem gen. bryg. Wacława Sceavoli-Wieczorkiewicza, a w ślad za 
tym przeprowadzenie szeregu działań i przedsięwzięć upowszechniających oraz 
upamiętniających tę niezwykle ważną dla naszego miasta postać W te działania włączyłyby się 
m.in. Garnizon Jarosław, Instytut Pamięci Narodowej, Stowarzyszenie Miłośników Jarosławia, 

jarosławskie szkoły, harcerze, instytucje kultury i inne podmioty. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił przewodniczący komisji Jarosław 
Litwiak. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Piotr Kozak dziękując za złożony wniosek. Nawiązał również 
do wniosku z lutego 2019 roku, kiedy pojawiła się propozycja, aby rok 2019 ustanowiono 

rokiem trzech postaci — Czesławy Romany Puzon ps. „Baśka”, kapitana Władysława Koby oraz 
generała Wacława Sceavoli-Wieczorkiewicza. Wtedy podjęto decyzję, iż będzie to rok 
Czesławy Romany Puzon ps. „Baśka”, dlatego wyraził swoją wdzięczność, że do tej postaci 
powrócono właśnie teraz. Doskonale wpisuje się ona w obchody 90. lecia istnienia 
Stowarzyszenia Miłośników Jarosławia, którego generał był pierwszym przewodniczącym. 

Wspomniał, iż w 2024 roku odbędzie się III już edycja konkursu szachowego imienia generała. 

Do wypowiedzi odniósł się również radny Mariusz Walter ciesząc się, iż rok 2024 będzie 
poświęcony honorowemu obywatelowi miasta Jarosławia — generałowi Wieczorkiewiczowi, 

jednak wyraził swoje obawy, co do sposobu traktowania w Jarosławiu honorowych obywateli 
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(wspomniał o zasłanianiu tablic usytułowanych na budynku ratusza, a poświęconych 

honorowym obywatelom miasta — Janowi Pawłowi II oraz Józefowi Piłsudskiemu). 

Radny Marcin Nazarewicz poprosił o uszczegółowienie harmonogramu obchodów, który jest 
załącznikiem nr 1 do projektu uchwały na druku nr 6. Jeśli zaś jest to lista działań, które zostaną 

podjęte, to w jego opinii należy umiejscowić te działania w czasie (konkretne działania 
w konkretnym czasie). Zasygnalizował, że w projekcie budżetu Miasta Jarosławia na 2024 rok 
znalazł jedną pozycję z kwotą dotyczącą przeniesienia szczątków generała wraz z małżonką, 
a w harmonogramie jest wymienionych dziewięć innych zadań. Pytanie radnego Marcina 
Nazarewicza nie jest podyktowane niechęcią do inicjatywy ustanowienia roku 2024 Rokiem 

gen. bryg. Wacława Scaevoli-Wieczorkiewicza, a jedynie koniecznością zabezpieczenia tych 
środków w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

Radny Jarosław Litwiak poinformował, że działania związane z obchodami przewidziane są 
do realizacji od stycznia do grudnia 2024 roku. 

O godz. 17:04 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

Wobec braku innych uwag i głosów przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 
6. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —1ó , „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 946/LXXI/2023 w sprawie ustanowienia roku 
2024 Rokiem gen. bryg. Wacława Scaevoli-Wieczorkiewicza- raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 946/LXX1/2023 stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu 

7/1 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany _Nr_1/1/2023 Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr_2/12 obszaru położonego w rejonie ulic Batalionów 
Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu- projekt stanowi załącznik nr 73 do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepana Łąka poinformował, że w związku 
z pismem otrzymanym z Wydziału Prawnego Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego 
w Rzeszowie informującym, że zapisy w podjętej uchwale nr 930/LXX/2023 z dnia 27 
listopada 2023 r. wykraczają poza zakres art. 14 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym tzn. że są za bardzo szczegółowe, sporządzony został poprawiony projekt 
uchwały uwzględniający ww. uwagi. Na obszarze, którego dotyczy niniejsza uchwała, 

obowiązuje Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego 
w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze w Jarosławiu, uchwalony 

uchwałą nr 811/LXX/2014 Rady Miasta Jarosławia z dnia 18 sierpnia 2014 r., ogłoszoną 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego z 2014 r., poz. 2497 z dnia 23 

września 2014 r. Ustalenie przeznaczenia terenów, w tym dla inwestycji celu publicznego oraz 
określenia sposobów ich zagospodarowania i zabudowy, następuje w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego. Na podstawie art. 14 ust. 1, 2 i 4 ustawy z dnia 27 marca 
2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, rada gminy podejmuje uchwałę 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Zmiana planu miejscowego następuje w takim trybie, w jakim jest on uchwalany (art. 27 
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ustawy). Integralną częścią uchwały jest załącznik graficzny nr 1 określający granice obszaru 
objętego zmianą planu. Zmiana części tekstowej planu dotyczy korekty zapisów 

uniemożliwiających lokalizację sieci kanalizacji sanitarnej na obszarze objętym wyżej 
wymienionym planem. Szczególnie $ 6, który zakazuje na obszarze objętym planem lokalizacji 

przedsięwzięć mogących zawsze znacząco oddziaływać na środowisko oraz przedsięwzięć 
mogących potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko (na podstawie $ 3 ust. 1 pkt 81 

rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 10 września 2019 r. w sprawie przedsięwzięć mogących 
znacząco oddziaływać na środowisko do przedsięwzięć mogących potencjalnie znacząco 

oddziaływać na środowisko zalicza się m.in. sieci kanalizacyjne o całkowitej długości 
przedsięwzięcia nie mniejszej niż 1 km). Pozostałe zmiany mają na celu prewencyjne 
wykluczenie innych zapisów, które w przyszłości również mogłyby utrudniać budowę 
kanalizacji. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Mariusz Walter pytając, co ostatecznie jest zmieniane 
w projekcie uchwały na druku nr 7 oraz czy pismo z wydziału prawnego PUW w końcu jest, 
czy go nie ma, gdyż radni nie mogą go otrzymać. 

Odpowiedzi udzieliła Grażyna Strzelec, dyrektor Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony Środowiska, tłumacząc, że 
poprzednia uchwała była za bardzo uszczegółowiona, co zostało wytknięte przez Podkarpacki 

Urząd Wojewódzki, dlatego też zmieniana jest poprzednia uchwały, aby dostosować jej zapisy 
uchwały do obowiązującej ustawy o planowaniu i gospodarowaniu przestrzennym. Wszystko 
zostało szczegółowo opisane w uzasadnieniu do projektu uchwały na druku nr 7. Podyktowane 

zmiany mają na celu uniknięcie uchylenia poprzedniej uchwały przez organ nadzoru. 

O godz. 17:10 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 17:11 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 17:11 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

O godz. 17:12 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 17:12 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba. 

O godz. 17:13 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 17:13 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

Wobec braku innych uwag i głosów przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 
a 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” —brak 
podjęła uchwałę nr 947/LXXUVU2023 w sprawie przystąpienia do 
sporządzania zmiany Nr  1/1/2023 Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 2/12 obszaru położonego 
w rejonie ulic Batalionów Chłopskich, Dolnoleżajska i Brodowicze 
w Jarosławiu — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 

74 do niniejszego protokołu, uchwała nr 947/LXX1/2023 stanowi załącznik nr 75 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad _ VII. _ Sprawozdanie z_ działalności burmistrza w _ okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady - sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie 
z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady 
Miasta Jarosławia, radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym 
dokumentem zapoznać. 

Wobec braku uwag i pytań, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 
nnn znane zana zeza eee 

Ad IX. Informacja przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, iż w ubiegłym 

tygodniu w lokalnej prasie ukazały się przeprosiny skierowane do przewodniczącego Rady 
Miasta Jarosławia od radnego Wiesława Strzępka jako konsekwencja ugody zawartej między 
przewodniczącym Szczepanem Łąką a radnym Wiesławem Strzępkiem po złożonym pozwie 
do Sądu Okręgowego w Przemyślu o naruszenie dóbr osobistych w związku z wypowiedzią 

z dnia 28 lutego 2023 roku na konferencji prasowej zorganizowanej przez dwóch radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował również, że dnia 8 

grudnia 2023 roku wpłynęło pismo od dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta 

Jarosławia Renaty Chlebowskiej w sprawie wytypowania przedstawicieli Rady Miasta 
Jarosławia do składu osobowego komisji konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert na 
realizację zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku — pismo 

stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu. 

Wobec powyższego przewodniczący rady poprosił o zgłoszenie dwóch kandydatów do prac 
komisji. 

Radny Jarosław Litwiak zgłosił wiceprzewodniczącą Bożenę Łanowy do prac komisji, która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna Magdalena Cisek-Skiba zgłosiła radnego Jarosława Litwiak do prac komisji, który 
wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Mariusz Walter zgłosił radnego Marcina Nazarewicza do prac komisji, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 
Radny Krzysztof Kiper zgłosił radnego Sebastiana Koguta do prac komisji, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radny Piotr Kozak zwrócił się z zapytaniem, dlaczego Rada Miasta Jarosławia ma 
wytypować dwóch przedstawicieli do prac komisji konkursowej, skoro ustawa z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie mówi o trzech osobach, 

a także skąd wynika pośpiech przy typowaniu przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia. 

Podkreślił, że dopiero 12 grudnia br. został zarządzeniem Burmistrza Miasta Jarosławia 
ogłoszony konkurs wniosków na dofinansowanie realizacji zadań z zakresu sportu na terenie 

Protokół z LXXI sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 18 grudnia 2023 r. Strona 44



Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku opiewający na kwotę 900 tys. zł, a dopiero radni 

uchwalili budżet na rok 2024. 

Wyjaśnień udzieliła Renata Chlebowska, dyrektor Wydziału Sportu i Oświaty, informując, 

iż konkurs na realizację zadań z zakresu sportu dotyczy sportu kwalifikowanego, a nie ustawy 
o pożytku publicznym. Wnioskowanie o dwóch przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do 
komisji konkursowej jest gestem dobrej woli. Ogłoszenie konkursu z zakresu sportu nastąpiło 

w tym momencie, bo taka była prośba ze strony klubów sportowych. Kluby już na początku 
roku mają rozgrywki i podczas spotkania z klubami sportowymi pojawiły się prośby, aby te 

konkursy zostały jak najszybciej ogłoszone. 

O godz. 17:19 obrady sesji opuścił radny Maciej Wałęga. 

Radny Marcin Nazarewicz zapytał, kiedy odbyło się spotkanie radnych z przedstawicielami 
środowisk sportowych, o którym wspomniała dyrektor Renata Chlebowska, kto został 

poinformowany o tym spotkaniu i jakimi kanałami byli informowani uczestnicy spotkania. 

Radny zaznaczył, że relacja z tego spotkania była dostępna w mediach społecznościowych 
burmistrza, a uczestniczyli w tym spotkaniu tylko radni z klubu „Wspólnie Zmieniajmy 
Jarosław”. Radny Mariusz Walter dopytał, czy w radzie miasta istnieje podział na radnych 
kategorii „a”, „b”, „e”, „gorszych”, „lepszych”, „wysoko zdyscyplinowanych”, „średnio 
zdyscyplinowanych " i „niezdyscyplinowanych ”, bo jeśli było to spotkanie radnych, to wszyscy 

powinni zostać o nim poinformowani. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz Waldemar Paluch zaznaczając, że radny Marcin Nazarewicz 

nie jest członkiem klubu radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław”. Nie było to spotkanie 
burmistrza z radnymi, a spotkanie burmistrza ze środowiskiem sportowym. 

Radny Jarosław Litwiak oznajmił, że śledzi również profil społecznościowy radnego Marcina 
Nazarewicza, który ma dobre kontakty ze środowiskiem sportowym, dlatego też zastanawia się, 
dlaczego radny nie został zaproszony przez te środowiska na spotkanie. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że radni mają wybrać dwóch 
kandydatów spośród czterech zgłoszonych. Głosowanie odbywać się będzie odrębnie dla 
każdej z osób według kolejności zgłoszonych kandydatów radnych do prac w komisji 

konkursowej. Kandydaci, którzy otrzymają największą liczbę głosów (dwóch) wezmą udział 
w pracach komisji konkursowej. 

I głosowanie - za wydelegowaniem przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 
konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu sportu 
na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnej Bożeny Łanowy 

Radna Bożena Łanowy w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymała 
głosy: „za” — 13, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” —3. 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 78 do niniejszego 
protokołu 

II głosowanie - za wydelegowaniem przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 
konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu sportu 
na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnego Jarosława Litwiaka. 
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Radny Jarosław Litwiak w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymał 

głosy: „za” — 10, „przeciw” — 3, „wstrzymał się” —3. 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 79 do niniejszego 

protokołu 

III głosowanie - za wydelegowaniem przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 
konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu sportu 

na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnego Marcina Nazarewicza. 

Radny Marcin Nazarewicz w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymał 

głosy: „za” — 5, „przeciw” — 7, „wstrzymał się” —4. 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 80 do niniejszego 

protokołu 

IV głosowanie - za wydelegowaniem przedstawicieli Rady Miasta Jarosławia do prac komisji 
konkursowej mającej na celu opiniowanie złożonych ofert na realizację zadań z zakresu sportu 

na terenie Gminy Miejskiej Jarosław w 2024 roku w osobie radnego Sebastiana Koguta. 

Radny Sebastian Kogut w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu otrzymał głosy: 
„za” — 9, „przeciw” — 4, „wstrzymał się” —3. 

- raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 81 do niniejszego 

protokołu 

Wobec powyższych wyników głosowań imiennych do składu osobowego komisji konkursowej 

w celu opiniowania złożonych ofert na realizację zadań z zakresu sportu na terenie Gminy 
Miejskiej Jarosław w 2024 roku zostali wytypowani radna Bożena Łanowy oraz radny 

Jarosław Litwiak. 

Przewodniczący poinformował również, że w okresie sprawozdawczym do biura rady wpłynęły 

pisma: 
1) pismo z Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu — odpowiedź na pytania zespołu 

kontrolnego Komisji Rewizyjnej dotyczące wydatków poniesionych na promocję 
Gminy Miejskiej Jarosław w latach 2020-2021, 

2) rezygnacja radnej Anetty Makarskiej z członkostwa w Komisji Rewizyjnej i Komisji 
Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia, 

3) rezygnacja radnego Witolda Duszyńskiego z członkostwa w Komisji Budżetowej oraz 
Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia, 

4) stanowisko Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece w kwestii przeglądu 
wymogów dotyczących ekoprojektu dla miejscowych ogrzewaczy pomieszczeń na 

paliwo stałe — pismo otrzymali wszyscy radni, 
5) rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody podkarpackiego stwierdzające nieważność 

uchwały nr 922/LXIX/2023 Rady Miasta Jarosławia z dnia 23 października 2023 r. 
w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Jarosławiu i wyboru komisji skrutacyjnej, 
6) mail wzywający samorządy do ogłoszenia veta w sprawie fuzji PKN Orlen i PGNiG, 
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7) informacja z analizy oświadczenia majątkowego złożonego przez pracownika Urzędu 
Miasta Jarosławia w związku z wygaśnięciem z dniem 28 listopada 2023 r. 

upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych w imieniu burmistrza, 
8) pismo od mieszkanki Jarosławia do przewodniczącego rady dzielnicy nr 7 w sprawie 

wykonania oświetlenia oraz nawierzchni biutmicznej ul. Batalionów Chłopskich, 

9) pismo od prezesa JPK będącego odpowiedzią na zapytanie radnego Piotra Kozaka 
w sprawie najmu lokalu użytkowego przy ul. Grunwaldzkiej 18. 

Ponadto przewodniczący rady przypomniał, że zgodnie z art. 24 h ust. 4 ustawy o samorządzie 
gminnym radni składają oświadczenie majątkowe co roku do dnia 30 kwietnia, według stanu 

na dzień 31 grudnia roku poprzedniego oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji, a więc 
w tym przypadku do końca lutego 2024 r. 

Ad X. Wolne wnioski i informacje. 

O godz. 17:42 obrady sesji opuścił przewodniczący rady Szczepan Łąka, w związku z tym 
prowadzenie obrad przejęła do godz. 17:45 wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 18:02 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 18:04 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 18:17 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

W tym punkcie obrad głos zabrali: 

* radny Marcin Nazarewicz 

e pytając, czy otrzyma od trzech radnych odpowiedź na złożone w dniu 21 listopada 2023 
roku pisma w związku z opublikowaniem wizerunku członka jego rodziny w mediach 
społecznościowych, 

e zaznaczył, że z uwagi na fakt, że złożone pisma dotyczą członków rodziny radnego, nie 
będzie się wypowiadał publicznie w tej sprawie, 

e zapytał, jakie zadania z funduszy norweskich zostaną zrealizowane do końca roku, czy 
wszystkie zostaną w tym roku zrealizowane z tych zaplanowanych, jakie będą 
przeniesione na rok 2024 i z jakich powodów, 

e czy miastu znana jest sprawa związana z jakością węgla, o którym sygnalizują 
mieszkańcy (używanie złej jakości węgla może doprowadzić do usterki pieca); 

+ radny Jarosław Litwiak 

e poinformował, iż nie odniesie się do pisma, które zostało zatytułowane „,Pani Jarosław 
Litwiak”, 

e poprosił autora skierowanego do radnych pisma o wyjaśnienie pozostałym radnym jego 
treści, 

e klub radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” zwrócił się do Burmistrza Miasta 
Jarosławia z wnioskiem, aby lodowisko było dostępne dla dzieci i młodzieży za 

„złotówkę” — podyktowane to było ogromnym zainteresowaniem zauważalnym 
podczas otwarcia tego obiektu w dniu 6 grudnia br., 

e problemy opiekunów dzieci z niepełnosprawnościami były już rozwiązywane przed 
listopadową sesją (w piątek) i radnym z klubu „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” nie 
potrzebna jest obecność kamer, aby takie sprawy poruszać, jak w przypadku niektórych 
radnych, 
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+ wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

mimo iż nie zna treści pisma, o którym wspominał radny Marcin Nazarewicz zapytała, 
z jakiego paragrafu radni mają odpowiadać na pismo, co to znaczy, że „zostaną 

poczynione dalsze kroki”, 

e oznajmiła, że atmosfera wywoływana przez wypowiedzi oraz działania niektórych 
radnych jest bardzo nieprzyjemna, co niektórzy z nich zastraszają innych np. incydent 
z ostatniej sesji, gdy była mowa o sforze psów wałęsających się w dzielnicy nr VII, 
okazało się, że radny Marcin Nazarewicz złożył już skargę na szefa Straży Miejskiej; 

wytoczył też już „ileś tam spraw” w sądzie pracownikom i przegrał sprawy 
z burmistrzem — są to sprawy jawne, o których ludzie mówią w mieście, 

radny Mariusz Walter zapytał: 

e czy pismo, o którym wspominał radny Marcin Nazarewicz było skierowane do 

wszystkich radnych, 

e czy prawdą jest, że miasto Jarosław w listopadzie bądź grudniu zapłaciło za przegraną 
sprawę wraz z odsetkami, jeśli tak to jaka była należność główna, odsetki oraz koszty 

sądowe zapłacone przez miasto, z jakiego paragrafu budżetu dokonano zapłaty oraz czy 
rada miasta podejmowała stosowną uchwałę dotyczącą przesunięcia środków na ten cel, 

e czy w 2023 roku były w budżecie zabezpieczone środki na sprawy sądowe, a jeśli tak — 
to w jakiej wysokości, 

e dlaczego na płycie rynku, w miejscu, gdzie zastosowano z kostki brukowej obrys 
kościoła (kolegiaty) i gdzie kiedyś mieścił się cmentarz, umieszczono karuzele podczas 

jarmarku bożonarodzeniowego, 

e cosię stało z jurtą, 

e czy nie zasadne byłoby usytuowanie czasowej sygnalizacji świetlnej u zbiegu ulic 
Pełkińskiej i Panieńskiej, 

e o możliwość zamontowania sygnalizacji świetlnej przy przejściach dla pieszych na ul. 
Lubelskiej i ul. Grunwaldzkiej, 

e czy Urząd Miasta Jarosławia planuje zorganizować dni boliwijskie wzorem hucznie 
rozpropagowywanych dni mongolskich, 

e czy lodowisko zostało otwarte po raz pierwszy, 

o sens stawiania kolejnych lodówek „pełnych dobra”, skoro istniejąca — jedna, nie jest 
zapełniana, 

e czynie jest tak, że obecność rodziców dzieci z niepełnosprawnościami na ostatniej sesji 
przyczyniła się do sprawniejszego rozwiązania ich problemów. 

+ radny Piotr Kozak zapytał: 

w ramach jakich wydarzeń były organizowane dni mongolskie, 

e jakie inicjatywy zostały przegotowane przez miasto w związku z 700. leciem 
otrzymania praw miejskich przez Jarosław (1323), 

e czynastronie Urzędu Miasta Jarosławia bądź Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu 
była informacja, że 7 grudnia, zgodnie ze Statutem Gminy Miejskiej Jarosław, przypada 

święto miasta, 

e dlaczego pewne kwestie związane z historią miasta są pomijane, 

na jakiej podstawie pojawił się wpis na facebooku, informujący, że dzięki wnioskowi 
klubu radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” młodzież będzie korzystała 
z lodowiska za przysłowiową „złotówkę”, skoro cennik korzystania z obiektów 
sportowych reguluje się zarządzeniami Burmistrza Miasta Jarosławia, a radni nie są 

organem decydującym w tej kwestii, 
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e czy w związku z faktem, że kwota z przetargu na odpady komunalne zaplanowana 

w budżecie miasta jest mniejsza niż pierwotnie planowano, mieszkańcy będą mniej 
płacili za wywóz odpadów komunalnych, 

e czy będzie przygotowany projekt uchwały dotyczący nowej deklaracji na wywóz 
odpadów komunalnych (obniżka opłaty z 30 na 40%), 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że również otrzymał pismo od radnego 

Marcina Nazarewicza, na które nie będzie odpowiadał. Pismo potraktował jako pomyłkę, gdyż 
zaadresowane było do „„Pani”. Podkreślił, że nie robił ani nie publikował zdjęć ze spotkania, 
w którym uczestniczył i do którego odnosi się radny Marcin Nazarewicz. 

Przewodniczący rady oraz burmistrz miasta tuż przed zakończeniem sesji złożyli radnym, 
pracownikom oraz mieszkańcom miasta życzenia świąteczne. 
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Ad XI. Zakończenie obrad 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

Ę zp mgrŚzczepan Łąka 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $77 ust.6 Statutu Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

  

Barbara Brzezińska 

Z Organizacyjno-Administracyjnego 
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